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Savaş sonrası Antalya'ya yerleşen Rus ve Ukraynalıların kuaförlükten em-
lakçılığa, taksicililikten ev kiralamaya kadar yaptıkları kaçak faaliyetlere 
eğitim de girdi. Konyaaltı’ndaki iki Rus okulunun kaçak olduğu tespit edildi 

                    HER ALANDA VARLAR 

                    OKULLARIN RESMİ İZNİ YOK 

Antalya, 2022 yılının şubat ayında başla-
yan Rusya ve Ukrayna arasındaki savaş 
sonrası iki ülkeden de göçün en yoğun 
yaşandığı illerin başında geliyor. Kon-

yaaltı, Kemer, Muratpaşa, Alanya başta olmak 
üzere sahil ilçelerine hem Rusya'dan hem de 
Ukrayna'dan yerleşenler oldu. Rus ve Ukrayna 
plakalı araçlarla korsan taksicilik de ortaya çıktı. 
Rus ve Ukraynalıların kuaförlükten emlakçılığa, 
evde yemek satmaktan, günübirlik kiralamaya 
kadar birçok alanda kaçak ve kayıt dışı faaliyet 
gösterdiği belirlendi.

Rusya ve Ukraynalıların kayıt dışı faaliyet-
leri birçok sektörü olumsuz etkilerken, iki 
ülke vatandaşının yoğun olduğu Konyaaltı 
ilçesinde iki Rus okulunun kaçak faaliyet 

gösterdiği belirlendi. Milli Eğitim Müdürlüğü'ne 
yapılan şikayet üzerine Rus okullarına yönelik 
inceleme başlatıldı. İnternet sayfaları ve sosyal 
medya hesapları üzerinden reklam yapan okullarla 
ilgili İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından yapılan 
incelemede, bu okullara ait resmi bir izin ve kayda 
rastlanmadı. n 4’TE

n ANTALYA’DA 
Roma, Selçuklu, 
Osmanlı ve Cumhuri-
yet döneminin izlerini 
taşıyan şehrin simgele-
rinden Saat Kulesi'nin 
saatinin takılmasından 
8 ay sonra neden dur-
duğu belli oldu. Saatin 
onarımı gerçekleştiren 
Recep Gürgen, devam 
eden restorasyon çalış-
maları kapsamında bir 
süreliğine saatin dur-
durulduğunu açıkladı. 
n 5’TE

n ANTALYA’da geçtiğimiz 
yıllarda yaşanan yurt sorunu bu 

yılda devam ediyor. Üniversite 
sınavının ardından kaza-

nan isimlerin tercihleri 
doğrultusunda eğitim 

göreceği üniversiteler 
19 Ağustos’ta açık-

lanacak. Akdeniz 
Üniversitesini 
tercih eden öğ-
rencilerin daha 
şimdiden barın-
ma sorunuyla 
karşı karşıya 
oldukları 
ifade ediliyor. 
n 4’TE

Yurt krizi kapıda

n ANTALYASPOR-Göztepe maçında bir 
taraftarın çıkan kavgada yumruklanarak 
dövülmesi tepki çekmeye devam ediyor. 
07 Gençlik Antalyaspor Taraftarlar 
Derneği tarafından yapılan açıklamada, 
“Bu çirkin olay karşısında taraftarımızın 
sonuna kadar arkasında olduğumuzu 
belirtmek isteriz. Bu kişiler, Antal-
yaspor camiasına zarar veren bir tutum 
sergilemiştir ve kulübümüzün gereken 
cezayı vermesi tek arzumuzdur” denil-
di. n 7’DE

Taraftar ayağa kalktı

n ANTALYA’DA çiftçiler 
seralarını tamir ettirecek de-
mir ustası bulamıyor. Üretim 
sezonuna kısa bir süre kala 
eksiklerini tamamlayamayan 
çiftçiler sezon öncesi kara 
kara düşünüyor. Yükselen 
demir fiyatlarının ardından 
anahtar teslim 1 dönüm sera 
kurmanın maliyeti 400 bin 
TL’ye kadar çıktı. n 2’DE

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yaklaşık 200 milyon TL bedelle yaptırılan 
Doğu Garajı Kültür ve Ticaret Merkezi'nin 
altında bulunan 100 tur otobüsünün sığabile-
ceği otopark adeta kaderine terk edildi. 2’DE

Otopark tur otobüslerini 
bekliyor

n AESOB Başkanı ve TESK Başkan 
Vekili Adlıhan Dere, mesleki eğitime 
katılım oranlarının artırılması ama-
cıyla “neden meslek lisesi'' kavramını 
vatandaşlara aktarmak istediğini ifade 
etti. Dere, “Bu ülkenin doktor mühen-
dis öğretmen kadar ülke ekonomisine 
yön veren sanatkara da ihtiyacı var” 
dedi.   n 4’TE

Ekonomiye yön 
veren sanatkara 
ihtiyaç var

n SERIK ilçesi Etler Mahalle Muh-
tarı Adil Şimşek, geçmiş kültürünü 
gelecek nesle aktarmak ve bölgeyi 
ziyarete gelenlere göstermek amacıyla 
topladığı antika eşyaları muhtarlıkta 
sergiliyor. n 8’DE

ANTİKA EŞYALARI
muhtarlıkta sergiliyor

n MURATPAŞA Belediyesi’nin 
halkla ilişkiler ve yönetişim sistemi 
Turunç Masa, geçen yıl temmuz ayında 
yüzde 80,95 olan memnuniyet oranını 
bu yılın aynı itibariyle yüzde 93,60’a 
taşıdı. n 8’DE

n ANTALYA'da sahibinin gezdirmek 
için parka çıkardığı köpek, tasma-
sından kurtularak yaklaşık 20 metre 
yüksekliğindeki kayalıklardan düştü. 
Sahibi, köpeğinin arkasından kaya-
lıklara inip elindeki şapkasıyla  serin-
letmeye ve sakinleştirmeye çalışırken 
köpek, deniz polisi tarafından alınıp 
yat limanına getirildi. n 3’TE

Memnuniyet rekoru
20 metreden düştü

Kepez Belediyesi’nin, Kültür Festivali kapsamında dü-
zenlediği geleneksel sünnet şöleni, büyük bir coşkuyla 
gerçekleşti. Dokuma Park’ı dolduran binlerce Antalya-
lı, 600 çocuğun sünnet heyecanına ortak oldu. Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, şölene katılarak 
çocukların ve ailelerin mutluluğunu paylaştı. 8’de

Kepez’de sünnet 
şöleni coşkusu

RUSLAR KAÇAK OKUL DA YAPTI

BELLI OLDU
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Menderes Türel dö-
neminde yapımına 
başlanan ve 2019 
yerel seçimlerinde 

yüzde 90’a yakını tamamlanma-
sına rağmen CHP’li Muhittin 
Böcek’in göreve gelmesinin 
ardından açılışı yapılan Doğu 
Garajı Kültür ve Ticaret Merke-
zi'ndeki esnaf adeta sinek avlıyor. 
Ticaret merkezinin içerisinde 
bulunan dükkanların yarısı 
boşken diğer yarısıda müşteri 
olmadığı için kepenk kapatmaya 
doğru gidiyor. Ticaret merkezinde 
yaşanılan mağduriyetin bir başka 
nedeni yer altına inşa edilen 100 
otobüslük otoparkın tur otobüsleri 
tarafından kullanılmaması. 

ANTALYALININ 200 MİLYON TL’Sİ 
BIRAKILDI
Antalya Büyükşehir Belediye-
si'nin yaklaşık 200 milyon TL 
bütçeyle inşa ettiği Doğu Garajı 
Kültür ve Ticaret Merkezi'nin 
altındaki 100 otobüs kapasiteli 
otopark, kullanılmaması nede-
niyle esnafın büyük tepkisini 
çekiyor. Modern imkanlarla dona-
tılmış olan bu otopark, özellikle 
tur otobüslerinin şoförlerinin kon-
forlu bir şekilde dinlenebilmesi 
amacıyla tasarlandı. Garajda yor-
gun oldukları için zaman zaman 
kazaların yaşanmasının ardından 
tartışmaların merkezinde yer alan 
tur otobüslerinin şoförleri için 
hemen her şey düşünüldü. Din-
lenme odalarından duş alanlarına 

kadar 5 yıldızlı otel konforunda 
hazırlanan garajın, bir tane bile 
otobüs tarafından kullanılmaması, 
sektör temsilcileri arasında ciddi 
bir hayal kırıklığı yarattı.

AMACINA HİZMET ETMİYOR 
Antalya, her yıl milyonlarca turist 
ağırlayan bir şehir olarak, özellik-
le yaz aylarında trafik yoğunluğu 
ve park yeri bulma sorunlarıyla 
karşı karşıya kalıyor. Bu nedenle, 
şoförlerin güvenli bir şekilde din-
lenebilmesi ve otobüslerin uygun 
bir yerde park edebilmesi için 
tasarlanan bu garajın, amacına 
hizmet etmemesi büyük bir kay-
nak israfı olarak değerlendirildi. 
Cumhuriyet meydanında bulunan 
yeraltı otoparkında otobüsler park 
için sıra beklerken, 500 metre 
ileride 100 otobüslük garajın boş 
olması şaşkınlık oluşturdu. 

OTOGAR BÜYÜKLÜĞÜNDE 
BİR ALAN VAR
Körfez Gazetesine özel açıkla-
malarda bulunan Festival Halk 
Pazarı Çarşısı Koruma Yaşatma 
ve Dayanışma Derneği Başkanı 
Namık Karasu, “Ticaret merke-
zimizde açılmayan dükkanlar 
var. Bu dükkanlar açılmadığı için 
turist gelmek istemiyor. Aşağıda 
yer alan 100 otobüslük garajı-
mıza tur otobüsleri gelmiyor. 
Bu garajda otobüs kaptanlarımız 
için her şey düşünüldü. Garajda 
uyuma odaları, duş, wc, kafeterya 
hepsi var. Adeta bir 5 yıldızlı otel 

konforda bulunuyor. Kaptanla-
rımızın rahatlığı için hizmetten 
ödün verilmemiş.  Buraya otobüs 
uğramadığını valimize, emni-
yet müdürümüze ve büyükşehir 
belediye başkanımıza bildirdim. 
Valimizin tur otobüslerinin 
buraya geleceği yönünde bir sözü 
vardı. Bu söz tutulmadı. Bizim 
esnafımızın da suçu var. Oto-
parktan çarşıya ulaşmak da çok 
kolay. Hem katlı asansör var hem 
de yürüyen asansör var. Antal-
ya’nın merkezinde 100 otobüsün 
sığacağı başka bir otopark yok. 
Turistin gideceği yöne göre çıkış 
noktası var. Nerede ise bir otogar 
büyüklüğünde bir alan. Bir türlü 
faaliyete geçiremedik. Burada 
100 otobüslük garaj boş durur-
ken, cumhuriyet meydanı ve kent 
merkezinde otobüslerin indir-bin-
dir yaptığını görüyoruz” sözlerine 
yer verdi. 

TÜM ESNAFIN YÜZÜ GÜLECEK

Antalya valisinin, emniyet 
müdürünün ve Başkan Muhittin 
Böcek’in Antalya için büyük 
bir şans olduğunu değerlendiren 
Karasu, “Ben sayın valimizle 
bir görüşme gerçekleştirdim. 
Kendisine tur otobüsleri doğu 
garajına girdiği zaman en az 1000 
tane bizim esnafımız faydalana-
cağını ifade ettim. Ali Çetinkaya 
Caddesi, Cebesoy Caddesi’nin 
geliri artacak. Turistler Kaleiçi’ne 
gidene kadar cadde üzerindeki 
tüm esnafın yüzü gülecek. Tur 
otobüslerinin buraya gelmesi 
ayrıca bir cazibe oluşturacak. Vali 
bey otobüslerin buraya girmesi 
yönünde bir talimat verdi, ama 
o talimat yerine getirilmedi. Tur 
acenteleri dükkanların açılmama-
sından kaygı duyduklarını ifade 
etti” dedi. 

Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından yaklaşık 200 milyon TL bedelle yaptırı-
lan Doğu Garajı Kültür ve Ticaret Merkezi'nin altında bulunan 100 tur otobüsünün 
sığabileceği otopark adeta kaderine terk edildi. Otoparkta yaşanan kazaların ar-
dından çalışma koşulları sıkça eleştirilen tur otobüslerinin şoförleri için hemen her 
şey düşünüldü. Şoförlerin dinlenme odalarından duşuna kadar adeta 5 yıldızlı otel 
konforunda yapılan otoparkta bir tane otobüsün dahi olmaması büyük tepki çekti. 

ANTALYA’da çiftçiler 
seralarını tamir ettirecek 
demir ustası bulamıyor. 
Üretim sezonuna kısa bir 
süre kala eksiklerini tamam-
layamayan çiftçiler sezon 
öncesi kara kara düşünüyor. 
Yükselen demir fiyatlarının 
ardından anahtar teslim 1 
dönüm sera kurmanın ma-
liyeti 400 bin TL’ye kadar 
çıktı. Aksu Üretici Birliği 
Başkanı Turna Şahin, “Her 
sektörde yaşanan kalifiye 
eleman sorunu sera demir 
ustalarında da var. Hergün 
telefonlarım çalıyor, usta 
yok. Çiftçi zor durumda. 
Artık çiftçilerimiz kendisi 
kaynak ve tamir yapıyor” 
dedi. 
Yazın turizmi ile ülke 
ekonomisine ciddi anlamda 
döviz kazandıran Antalya 
kışın da binlerce dönüm 
örtü altı üretim sahasıyla 
tarımda önemli bir lokomo-
tif üstleniyor. Antalya’da 
üretilen sebze ve meyveler 
iç piyasa tüketimin önemli 
bir bölümünü karşılarken 
diğer taraftan da 46 ülkeye 
ihracat yapılarak sofraları 
süslüyor. Antalyalı bin-
lerce çiftçinin yeni sezon 
hazırlıkları başladı. Yeni 
sezonda domates, biber, 
patlıcan, salatalık gibi seb-

zeler önümüzdeki günlerde 
toprakla buluşacak. Sezona 
kısa bir süre kala eksiklerini 
tamamlayamayan çiftçiler 
kara kara düşünüyor.Şehir-
de, demir ustası eksikliği, 
üreticiler için ciddi bir 
tehdit oluşturmaya başladı. 
Seraların bakım ve onarı-
mının zamanında yapılama-
ması, üretimin aksamasına 
ve dolayısıyla ekonomik 
kayıplara yol açıyor. 

ANAHTAR TESLİM SERA 
KURULUMU 400 BİN TL
Son yıllarda, artan mali-
yetler ve işgücü sorunları, 
tarım sektöründe önemli 
bir gerilemeye sebep oldu. 
Demir fiyatlarındaki yükse-
liş, sera kurulum maliyet-
lerini ciddi şekilde artırdı. 
Bir dönüm sera kurmanın 
maliyetinin 400 bin TL’ye 
kadar çıkması, küçük öl-
çekli çiftçiler için büyük bir 
yük haline geldi. Bu durum, 
yeni sera kurulumlarını 
neredeyse imkânsız hale 
getirirken, mevcut seraların 
onarımı ve bakımı da bir 
o kadar zorlaştı.Çiftçiler, 
demir ustası bulamadıkları 
için seralarının bakımını 
kendi imkânlarıyla yapmaya 
çalışıyor.

SABAHTAN AKŞAMA KADAR 
TELEFONUM ÇALIYOR

Aksu Üretici Birliği ve 
Aksu Kent Konseyi Baş-
kanı Turna Şahin, sorunun 
çözümü noktasında kalifiye 
eleman yetiştirilmesi ve bu 
alandaki iş gücünün artı-
rılması için acilen adımlar 
atılması çağrısında bulundu. 
Şahin, “Aksi halde tarım 
sektöründe daha büyük 
sorunlar yaşanabilir. Bu 
gelişmeler, Antalya'daki 
seracılık sektörünü derinden 
etkiliyor. Tarımda yaşanan 
bu kriz, sadece çiftçileri de-
ğil, aynı zamanda tüketicile-
ri de olumsuz etkileyebilir. 
Seraların bakımsız kalması, 
ürün verimliliğini düşüre-
bilir. Bu nedenle, sorunun 
çözümü için acil adımlar 
atılması büyük önem taşı-
yor. Sabahtan akşama kadar 
telefonlarım sera demir 
ustası arayan çiftçiler tara-
fından aranıyor. Maalesef 
ciddi bir eksiklik var. Sezon 
öncesi çiftçimiz kara kara 
düşünüyor. Eleman yetişmi-
yor. Mevcut ustalarımız da 
başka işlere yöneliyor. Artık 
çiftçilerimiz kendisi kaynak 
ve tamir yapıyor” sözlerine 
yer verdi. 

Antalya’da sera ustası bulamıyorlar

ANTALYA Büyükşehir 
Belediyesi, enerji tüketiminin 
yaklaşık yüzde 39,59'unu 
Güneş Enerji Santrallerinden 
(GES) sağlıyor.
Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi, iklim değişikliği ile 
mücadele kapsamında temiz 
ve yenilenebilir enerji kaynak-
larının kullanımını arttırıyor. 
GES yatırımlarına öncelik ve 
önem veren Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi, Nisan 
2019'dan bu yana 7 adet olan 
güneş enerji santrallerine 10 
yeni güneş enerji santrali daha 
ekleyerek GES sayısını 17'ye 
çıkardı. Yeni GES yatırım-
ları ile birlikte kurulu gücü 
9,49 MW'a ulaşan Antalya 
Büyükşehir Belediyesi enerji 
tüketiminin yaklaşık yüzde 
39,59'unu Güneş Enerji Sant-
ralleri ile karşılıyor. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi bu 
sayede 34 milyon 650 bin TL 
ekonomik katkı sağlıyor. An-
talya Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde Dağbeli/Döşeme-

altı bölgesinde toplam 7 adet 
arazi tipi GES, Döşemealtı 
Çıplaklı Engelli Rehabili-
tasyon Merkezi Çatısı, Fatih 
İstasyonu Tramvay Atölye 
Binası Çatısı ve Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Ana 
Hizmet Binası Çatısında 
olmak üzere toplam 10 adet 
GES Santrali bulunuyor. An-
talya Büyükşehir Belediyesi, 
yeni GES yatırımları ile temiz 
enerji üretim kapasitesini ar-
tırmayı da hedefliyor. Tarımsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı 
Hizmet Binası çatısına 120 
kWe ve Manavgat Toptancı 
Hali çatısına 539 kWe kurulu 
gücünde çatı GES tesislerinin 
2024-2025 yılları içerisinde 
yapılması planlanıyor. Ayrıca 
Alanya, Demre, Kumluca, 
Finike ve Kaş Toptancı Halleri 
ile Hayvan Barınağı çatıları-
na ve Elmalı'da arazi olmak 
üzere GES yapılmasına ilişkin 
fizibilite çalışmaları devam 
ediyor. Bülten / Büyükşehir 
Belediyesi

Büyükşehir, enerjisini 
güneşten alıyor

  

Hayat koşanları sever, 
çünkü koştukça açılırsın. 
Koştukça düşünürsün. 
Koştukça üretirsin. İnanma 
koştukça yorulursun 
diyenlere. Bilen bilir. 
Yorgunluk kahvesinin 
de tadı bir başkadır. 
Önemli olan ilk adım tabi. 
Heyecanı, kaygısı, korkusu 
ve bilinmezliği ile insanları 
çekimser kılan ilk adımdır. 
Bu koşuya hevesli, 
gayretli ve inançlı genç 
nüfusumuzun olduğunu 
biliyorum. Bugün genç 
nüfusumuzun enerjisi 
yüksek. Zihni üretimin 
merkezinde gençler 
vardır. Ve biz günümüz 
Türkiye’sinde genç nüfusun 
enerjisinin %42’sinden 
yararlanamıyoruz. 
Halbuki nüfusumuzun 
%16’sını gençlerimiz 
oluşturmaktadır. 

Alternatif başka bir 
hayatın, umudun 
bekçileri, taşıyıcıları ve 
inşa işçileri gençlerdir.  
Cumhuriyetimizin banisi 
aziz Atatürk “Bütün 
Umudum Gençliktedir” 
diyerek, hem gençliğe 
hem de önderlere 
önemli bir misyon 
yüklemiştir. Gençlere 
önem veriyorsak onları 
toplum tahayyülümüzü 
oluşturan sahneye davet 
etmek ve öznesi olduklarını 
hissettirmek ile başlamak 
gerekir. Çağın gerektirdiği 
arzı sağlamak, teknolojiye 
hakim olmak gençler ile 
olacaktır. Ne zaman kendi 
kaderini ülkenin kaderinde 
görürse gençlik işte o 
zaman oku hedeflediğimiz 
noktaya gönderebiliriz. 

Bir yandan çağımızı tehdit 
eden iklim değişikliği ile 
mücadele ederken ve 
tedbirler alınırken diğer 
yandan da umutsuzluk 
iklimine sebep olduk. 

Önce üzerimizdeki 
umutsuzluk iklimini 
değiştirmeliyiz.  İnsan 
potansiyelini keşfetmesini 
bilerek hayatı yaşamaya 
başlarsa, daha iyiye, 
daha güzele ve daha 
doğruya gidebilmenin 
rotasını da kendisi 
oluşturur. Bugünlerde 
rota önemli biliyorsunuz. 
Birilerinin oluşturduğu 
rotalar daha önce 

yaşanmış, denenmiş, 
bilinmiş durumdalar. İnsan 
ruhu bilinmeyeni bilmek, 
görülmemişi görmek, 
gidilmeyene gitmek ister. 
Ya siz istemez misiniz?

İsterim dediğinizi duyar 
gibiyim. O zaman dert 
insanı mert yapar bunu da 
unutmayın. Güncelin derdi 
ağır, bugünün yangını 
hararetli. Kişisel irademizin 
dışında gelişen çatışmalar, 
gerilimler, anlaşmazlıklar 
eninde sonunda bizim iç 
dünyamızı da etkiliyor. 
Problemlerin varlığını kabul 
ederek başlamak gerekir 
işe. O zaman durumun 
idraki bize çözüm yollarını 
çizdirecektir.  Filmlerde 
sıklıkla rastladığımız bir 
sahne vardır. Filmin 
başkarakteri hareket 
etmek üzere olan bir trene 
yetişmek için hızla koşar. 
Belki sevdiği vardır o 
trende, belki gelecek güzel 
düşleri.. Belki de bir hayali 
gerçeğe dönüştürecek 
fırsatlara doğru yol 
alıyordur. Başkarakterimizle 
birlikte bizim de 
yetişmeye çalıştığımız 
bu treni yakalamak için 
koşmamız daha hızlı 
koşmamız gerekir. Tam 
yakaladık derken; trenimiz 
istasyondan uzaklaşmaya 
başlar. Bugünde güncel 
dünyamızda filmleri 
aratmayan benzer 
sahneleri yaşıyoruz. 
Bu trenin adı umut. 
Umutsuzluk bu coğrafyanın 
gençlerine yakışmıyor. Ve 
bu coğrafyada yaşamak 
önemli bir misyon yüklüyor 
omuzlarımıza. O yüzden 
omuzları düşürmeyin. 
Kendinin, ailenin, çevrenin 
ve memleketinin adına 
çıkılan yol uzun, yolculukta 
epey zor ve meşakkatlidir.

HAKAN HALİM OKUDAN

GÜNCELİN 
DERDİ AĞIR, 

YANGINI 
HARARETLİ!

Ziraat Mühendisi
Antalya Beşkonaklılar Derneği Başkanı

OTOPARK BOŞ KALDI

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN
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Antalya gibi aşırı sıcaklık ve 
nem ile ani hava değişimleri 
gelişen bölgeler, değişimlere 
duyarlı kişilerde baş ağrısı ve 

migreni tetikliyor. Ayrıca vücut ısısını 
yükselten fiziksel aktiviteler sırasında 
ısı kaynaklı baş ağrısı oluşabilir. Sıvı 
içmek ve güneşe maruz kalmaktan 
kaçınmak gibi tedaviler ve önleyici 
adımlar ile baş ağrılarından korunmak 
ve şikayetleri hafifletmek mümkün. 
Memorial Antalya Hastanesi Nöroloji 
Bölümü'nden Uzm. Dr. Özden Yener 
Çakmak sıcak havalarda baş ağrısı ve 
tedavisi hakkında bilgi verdi. 
 

KADINLARI DAHA ÇOK ETKİLİYOR
  Uzm. Dr. Özden Yener Çakmak, baş 
ağrısının bazen kişinin tüm hayatı 
boyunca zaman zaman yaşadığı bir şi-
kayet olabiliyorken; bazı kişiler için bir 
hastalığın belirtisi veya hastalığa eşlik 
eden bir durum olarak ortaya çıktığını 
ifade etti. Çakmak, “Özellikle kadın-
larda daha sık rastlanan migren tipi baş 
ağrıları ve yine hastalarda ciddi yakın-
malara sebep olan gerilim tipi ağrılar, 
hastaları yaşam boyu etkileyebilmek-
tedir. Bu tür ağrılar başka bir hastalığa 
eşlik etmezken, ağrıya zemin hazırlayan 
etkenlerin varlığı unutulmamalıdır. 

Bunlar; stres, açlık ve uykusuzluğun 
yanı sıra; mevsimsel etkenler olarak 
sıralanabilir” diye konuştu. 

KLİMA KULLANIMI, 
BAŞ AĞRISINA YOK AÇABİLİR
  Uzm. Dr. Özden Yener Çakmak, şöyle 
devam etti: “Mevsimsel özellikler mig-
ren ve gerilim tipi baş ağrılarının artma-
sına veya azalmasına neden olabilmek-
tedir. Yaz aylarında artan baş ağrıları bu 

durumun en somut örneklerindendir. Bu 
alanda yapılan bilimsel çalışmalar, ha-
vanın ısınmasıyla damarların genişledi-
ğini ve buna bağlı olarak baş ağrılarının 
da artığını göstermektedir. Öte yandan, 
baş ağrılarını kronik şekilde yaşayan ki-
şiler çoğu zaman sıcakların bu etkisinin 
farkına bile varmazlar.  Ayrıca sıcaklar 
nedeniyle artan klima kullanımı ağrıları 
olumsuz etkileyen bir başka etkendir. 
Klimalı ortamda uzun süre bulunmak 
baş ağrılarını tetikleyen durumlar ara-
sında yer almaktadır.” 
 

BAŞ AĞRISINDAN KORUNMAK 
İÇİN BU ÖNLEMLERİ ALIN
  Yaz sıcaklarında daha fazla hissedil-
meye başlanan baş ağrılarının bir dizi 
önlem alınarak hafifletileceğine dikkat 
çeken Uzm. Dr. Özden Yener Çak-
mak, alınabilecek önlemleri şu şekilde 
sıraladı: “Gün boyunca bol miktarda 
sıvı tüketin, aşırı güneşe maruz kal-
maktan kaçının, gölgeli alanlarda 
düzenli molalar vermeye özen gösterin, 
polarize güneş gözlüğü takın, koku baş 
ağrısını tetikleyebileceği için, kokusuz 
güneş kremi ve losyonlar tercih edin, 
aşırı sıcakta egzersiz yapmayın, yeme 
düzenine özen gösterin, aşırı sıcaklarda 

alkol tüketmemeye çalışın, çok sıcak bir 
ortamdan, klimatize edilmiş soğuk bir 
ortama ani geçiş yapmayın, klimalı or-
tamlarda soğuk havaya doğrudan maruz 
kalmayın.” 
 

 ETKİN TEDAVİLERLE AĞRILAR 
SON BULUYOR
  Baş ağrısının kişinin yaşamını kısıtlar 
boyuta ulaşıyorsa, uzman doktora baş-
vurması gerektiğinin altını çizen Uzm. 
Dr. Özden Yener Çakmak, konuşmasını 
şu şekilde tamamladı: “Gerilim tipi baş 
ağrıları için depresyon tedavisine yöne-
lik ilaçlar faydalı olabiliyorken; migren 
tedavisinde ilk basamak, hastanın 
tetikleyicilerden mümkün olduğunca 
uzak durmasıdır. Uyku ve beslenmenin 
düzenlenmesinin yanı sıra; düzenli 
egzersizler ile mevsim değişikliklerine 
karşı alınan önlemler, şikayetlerin azal-
masına yardımcı olacaktır. Bu tür ön-
lemlere rağmen ataklar sıklıkla devam 
ediyorsa, hastaya atak sıklığını azaltıcı 
ilaç tedavisi uygulanmalıdır. Migren 
tedavisinde kullanılan ilaçların sırayla 
denenmesi gerekebilir. Bu aşamada 
hastaların sabırla tedavilerini sürdür-
mesi ve doktorlarıyla devamlı bağlantı 
halinde kalmaları önemlidir.” n İHA 

Sıcak havalara dikkat!
 Hava sıcaklarının giderek artması ile birlikte kendini gösteren sağlık sorunları arasında baş ağrısı 
ilk sırada yer alıyor. Baş ağrısından korunmak için önlemleri aktaran Nöroloji Uzmanı Dr. Özden Yener 
Çakmak, “Mevsimsel özellikler, migren ve gerilim tipi baş ağrılarının artmasına veya azalmasına ne-
den olabilmektedir. Yaz aylarında artan baş ağrıları bu durumun en somut örneklerindendir.” dedi

MURATPAŞA ilçesi 
Güzeloba Mahallesi 2207. 
Sokak'ta önceki gece Azeri 
asıllı Türk iş adamı Bahtiyar 
Muradov, Rauf Denktaş Cad-
desi üzerinde iş yeri bulunan 
Türk iş adamı arkadaşı Diren 
Aygün'ün kullandığı araç 
ile seyir halindeyken takip 
edildiklerini fark etti. Aracı 
durdurarak Muradov ile bir-
likte otomobilin yanına giden 
Diren Aygün, otomobildeki-
lerle bir süre konuştu. İddiaya 
göre otomobildekilerin kendi-
lerini takip etmesini isteme-
leri üzerine takibe başlayan 
iş adamları, kısa süre sonra 

silahlı saldırıya uğradılar. 
Saldırganlar, önce yolcu 
konumunda oturan Azeri iş 
adamı Bahtiyar Muradov'u 
hedef aldı. Ancak Muradov 
kurşunlardan eğilerek kurtul-
du. Silahlı saldırıda Diren Ay-
gün ve arkadaşı Mehmet A. 
(25) bacaklarından yaralandı. 
Saldırıdan haberi olmayan bir 
kişinin cep telefonuyla kayda 
girdiği sırada silahlı saldırı 
anı kameralara da yansıdı.   

  3 KİŞİ TUTUKLANDI 
  Olayın ardından İl Emniyet 
Müdürlüğü Cinayet Büro 
Amirliği ekipleri, 4 şüpheli-

den 2'sini kısa sürede yakala-
dı. Operasyonu derinleştiren 
ekipler, saldırıyı azmettirdiği 
öne sürülen Bilal K. ile yar-
dım ve yataklık yaptığı tespit 
edilen Durmuş A. ve Hay-
rullah K.'yı da gözaltına aldı. 
Bilal K. ve polisin operasyo-
nu ile yakalanan saldırgan-
lardan İlker S. ve Yasin T., 
çıkartıldıkları Nöbetçi Sulh 
Ceza Hakimliğince tutuklan-
dı. Olayda yardım ve yataklık 
yaptığı ileri sürülen Durmuş 
A. ile Hayrullah K. ise yurt 
dışı yasağı ve haftada bir 
imza ile adli kontrol şartıyla 
serbest kaldı. n İHA 

İş adamlarına silahlı
saldırıda 3 tutuklama

MANAVGAT ilçesinde karayoluna yakın 
kısımda çıkan kuru ot ve çalılık alan 
yangını itfaiye ekiplerinin müdahalesiyle 
söndürüldü. Karayolunda yoğun dumana 
neden olan yangının sigara izmaritinden 
çıktığı değerlendiriliyor.   Alanya-Manav-
gat D-400 Karayolu kenarında, Karacalar 
Mahallesi sınırlarında kuru otlardan başla-
yarak çalılıklara sıçrayan yangın, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiyesi Manav-
gat Birimi ve Manavgat İlçe Jandarma 
Komutanlığı Merkez Jandarma Karakolu 
ekiplerini alarma geçirdi. Olay yerine gelen 
ekipler, yangına müdahalede bulunarak 
kısa sürede söndürürken, yangının yoldan 
geçmekte olan bir araçtan söndürülmeden 
atılan sigara izmaritinden çıkmış olabilece-
ği belirtilerek, vatandaşlardan gerek yaya 
gerekse araçta giderken sigara izmaritleri-
nin söndürmeden dışarı atmamaları istendi. 
n İHA 

Sigara izmariti 
yangına 
neden oldu

 Antalya'da sahibinin gezdirmek için 
parka çıkardığı köpek, tasmasından 
kurtularak yaklaşık 20 metre yüksek-
liğindeki kayalıklardan düştü. Sahibi, 
köpeğinin arkasından kayalıklara inip 
elindeki şapkasıyla  serinletmeye ve 
sakinleştirmeye çalışırken köpek, de-
niz polisi tarafından alınıp yat limanına 
getirildi. Köpek, çağrılan ticari taksi 
tarafından alınmayınca sahibi kucağına 
alıp veterinere götürdü.  Olay, saat 
10.15 sıralarında Antalya'nın Muratpa-
şa ilçesi Kılıçarslan Mahallesi Karaoğ-
lan parkında meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Fatih A.'nın gezdirmek 
için Karaoğlan parkına getirdiği köpeği 
bir anda tasmasından kurtularak 
kayalıkların olduğu yere doğru koştu. 
Kayalıkların ucunda duran köpek den-
gesini kaybederek 20 metre yüksek-
likte olan kayalıklardan aşağı düştü. 
Sahibi Furkan A.'nın ihbarı üzerine 
bölgeye itfaiye ve deniz polisi ekipleri 
sevk edildi. Olay yerine gelen itfaiye 
ekipleri ile birlikte köpeğin bulunduğu 
yere inen sahibi Fatih A., köpeğini 
sakinleştirmek için dakikalarca elin-
deki şapkasıyla onu serinletmeye ve 

sakinleştirmeye çalıştı. Deniz polisinin 
olay yerine gelmesi ile birlikte Fatih 
A., köpeğini kucaklayarak polis botuna 
bindirmesinin ardından Kaleiçi Deniz 
Liman Şube Müdürlüğü'ne getirildi.  
 
TİCARİ TAKSİYE ALINMAYINCA KUCA-
ĞINDA VETERİNERE GÖTÜRDÜ 
Kayalıklardan kurtarılan köpek, sahibi 
Furkan A. ile birlikte Kaleiçi Deniz 
Liman Şube Müdürlüğüne getirilme-
sinin ardından veteriner kontrolüne 
götürülmesi için ticari taksi çağırıldı. 
Bölgeye gelen ticari taksinin şoförü 
köpeği aracına almak istemeyince 
köpek sahibi Furkan A., acı çeken 
köpeğini kucaklamasıyla birlikte yürü-
yerek veteriner hekime götürdü. 
 
DÜŞERKEN SAZLIKLAR DÜŞÜŞÜNÜ 
YUMUŞATTI YOKSA ÖLEBİLİRDİ
Olayın olduğu esnada köpeğin düştü-
ğünü gören Burak Koç, “Ben burada 
otururken, arka taraftan ağaçların 
orda köpek sahibinden kurtuldu. Daha 
sonra falezlerden aşağı doğru düştü. 
Sahibi gelerek bana kimden yardım 
isteyebileceğini sordu. İtfaiye ekibi 

yakındı onları aradık. İtfaiye ekibi 
hemen gelerek müdahale etti. Köpeğin 
sahibi de itfaiye ile birlikte aşağıya 
indi. Deniz polisi ile birlikte köpeği 
kurtardılar. Köpekte bir problem gördü-
ğüm kadarıyla, düştüğü yer tahminen 
50 metre civarı var sanırım. Düşerken 
sazlıklar düşüşünü yumuşattı biraz, 
direkt kayaların üstüne düşse ölürdü“ 
ifadelerini kullandı. İHA

GAZİPAŞA ilçesinde bir muz bahçesinin 
kenarında bulunan lastik yığınının birden 
alev almasıyla başlayan yangında yanan 
lastikler küle dönerken, bahçede bulunan 
muz ağaçları ve muz serası zarar gördü.  
Yangın, saat 07.30 sıralarında Bakılar 
Mahallesi'nde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre; bir muz bahçesinin kenarında 
bulunan lastik yığını, henüz bilinmeyen 
bir nedenle bir anda alev aldı. Lastikler-
de başlayan yangın, alanda bulunan muz 
ağaçlarına ve muz serasına sıçradı. Hızla 
büyüyen yangını gören çevredeki vatan-
daşlar durumu 112 Acil Çağrı Merkezi'ne 
bildirdi. İhbar üzerine olay yerine polis, 
Gazipaşa Orman İşletme Müdürlüğü, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Gazipaşa 
İtfaiye Birimi ekipleri ve iş makinesi sevk 
edildi. İhbar üzerine olay yerine gelen 
ekipler, iş makinesinin yanan lastiklere 
müdahale desteği ile yangını uzun uğraşlar 
sonucu kontrol altına aldı. Lastiklerin alev 
topuna dönerek yandığı ve muz ağaçları 
ile muz serasının zarar gördüğü yangını 
uzun uğraşlar sonucu kontrol altına alan 
ekipler, yaptıkları soğutma çalışmasının 
ardından yangını tamamen söndürdü.    
Ekipler, yangının çıkış nedenini bulmak 
için çalışma başlattı. n İHA 

Aksu ilçesinde tek katlı müsta-
kil evde çıkan yangında, evin 1 
odası kullanılamaz hale geldi. 
Evde tek başına uyuduğu sırada 
yangına yakalanan 16 yaşındaki 
genç, alevleri söndürmek istese 
de başarılı olamadı. Genç adam 
o anları gözleri dolarak anlattı.   
Yangın saat 08.00 civarında 
Aksu ilçesi Pınarlı Mahallesi 
Emek Sokak bulunan tek katlı 
evin oturma odasında meydana 
geldi. Yangın esnasında evde 
tek başına uyuyan 16 yaşındaki 
Selim Afşin, alevleri görünce 
kendi müdahale etmek istedi 
ancak söndüremedi. Gencin 
durumu 112 Acil Çağrı Mer-
kezine bildirmesinin ardından 

olay yerine itfaiye, polis ve 
sağlık ekipleri sevk edildi. 
Belirtilen adrese gelen itfaiye 
ekipleri, alevleri diğer odalara 
sıçramadan söndürdü.  Yan-
gın sırasında evde uyuduğunu 
belirten 16 yaşındaki Selim 
Afşin, o anları gözleri dolarak 
şu şekilde anlattı: “İçerde uyu-
yordum. Klimanın kablosundan 
ateş çıktığını gördüm. Yattığım 
koltuk yanmaya başladı. Eşya-
lar yanmaya başladı. Kablodan 
çıktı yangın. Kablolar üzerime 
düştü. Söndürmeye çalıştım ve 
itfaiyeye haber verdim. 6 kişilik 
bir aileyiz. Evde yalnızdım” 
dedi.  Yangının çıkış nedeniyle 
ilgili inceleme başlatıldı.n İHA 

Yanan lastikler 
sera ve muzlara 
zarar verdi 

Yangına evde tek 
başına yakalandı

20 metrelik kayalıklardan aşağı düştü
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ANTALYA, 2022 yılının şubat 
ayında başlayan Rusya ve Ukray-
na arasındaki savaş sonrasında iki 
ülkede de göçün en yoğun yaşa-
nan illerden biri oldu. Konyaaltı, 
Kemer, Muratpaşa, Alanya başta 
olmak üzere sahil ilçelerine hem 
Rusya'dan hem de Ukrayna'dan 
akın gerçekleşti. Savaşın ardın-
dan Rus ve Ukraynalıların kente 
yoğun göçü, ilk olarak ev fiyatları 
ve kiralarda astronomik artışlara 
yol açtı.

KORSAN TAKSİCİLİK YAPIYORLAR
Halen ulaşım sorunu yaşayan 
nüfus rejiminde Rus ve Ukray-
na plakalı araçta ciddi bir artış 
yaşandı. Rus ve Ukrayna plakalı 
araçlarla korsan taksicilik de or-
taya çıktı. Rus ve Ukraynalıların 
kuaförlükten emlakçılığa, evde 
yemek satmaktan, evlerini günü-
birlik kiralamaya, birçok yük-
sek kaçak ve kayıt dışı faaliyet 
gösterdiği belirlendi. Alanya'da 
kayıtlı Ukraynalı plakalı kaçak 

faaliyet gösteren bir çekici de ele 
geçirildi.

RUSLARIN YOĞUN OLDUĞU 
İLÇEDE KAÇAK OKUL
Rusya ve Ukraynalıların kaçak 
ve kayıt dışı faaliyetleri birçok 
sektör olumsuz etkilerken, bu 
kez iki ülke vatandaşının yoğun 
olduğu Konyaaltı ilçesinde kaçak 
ve kayıt dışı faaliyet gösterdiği 
belirtilen iki Rus okulu belirlendi. 
Milli Eğitim Müdürlüğü'ne yapı-
lan şikayet üzerine Rus okullarına 
yönelik inceleme başlatıldı.

İKİ OKULUN DA KAYDI YOK
İnternet sayfaları ve sosyal medya 
hesapları üzerinden reklam yapan 
okullarla ilgili Antalya Milli Eği-
tim Müdürlüğü tarafından yapılan 
incelemede, bu okullara ait resmi 
bir izin ve kayda rastlanmadı. 
'Antalya'daki Rus Okulu' başlıklı 
reklamlarla tanıtım yapan okul-
lardan birinin duyurularında, okul 
programı olarak 1-6'ncı sınıflar 

için temel eğitim Rusça programı, 
Rus okullarına resmi kabul ve 
devlet diplomasının toplanması 
gibi bilgiler mevcuttur.

TÜRK KURS MERKEZİ İLE AYNI 
ADRESTE
Kaçak olduğu belirtilen diğer 
okulda adres olarak bir Türk kurs 
merkeziyle aynı adresin kulla-

nıldığı belirlendi. Türk listeleri 
verilen kurs merkezinin bulun-
duğu yapının adresi gösterilen 
Rus okulunda, 1'inci sınıftan 
8'inci sınıfa kadar eğitim verildiği 
belirtiliyor. İki okulun 2024-2025 
eğitim-öğretim yılı için kayıt du-
yuruları da bulunuyor. Okullarla 
ilgili Milli Eğitim Müdürlüğü'nün 
incelemesi sürüyor. n DHA 

Ruslar kaçak 
okul da yaptı
Savaş sonrası Antalya'ya yerleşen Rus ve Ukraynalıların kuaförlükten em-
lakçılığa, taksicililikten ev kiralamaya kadar yaptıkları kaçak faaliyetlere 
eğitim de girdi. Konyaaltı’ndaki iki Rus okulunun kaçak olduğu tespit edildi

ANTALYA’DA geçtiğimiz 
yıllarda yaşanan yurt sorunu bu 
yılda devam ediyor. Üniversi-
te sınavının ardından kazanan 
isimlerin tercihleri doğrultusunda 
eğitim göreceği üniversiteler 19 
Ağustos’ta açıklanacak. Akdeniz 
Üniversitesini tercih eden öğren-
cilerin daha şimdiden barınma 
sorunuyla karşı karşıya oldukları 
ifade ediliyor. 
Üniversiteye geçiş sınavını ka-
zanan ve Akdeniz Üniversitesini 
tercih eden binlerce öğrencinin 
barınma sorunuyla karşı karşıya 
kalacakları ifade ediliyor. Geçti-
ğimiz yıllarda yaşanan barınma 
sorununa çözüm bulamayan yerel 
yöneticiler, yeni öğrenci yurtla-
rının yapımı için hareke geç-
melerine rağmen şehre gelecek 
öğrenciler daha şimdiden barınma 
sorununu çözebilmek için yoğun 
çaba harcadıkları ifade edildi.

ANTALYA KENT KONSEYİ 
SORUNA DİKKAT ÇEKTİ
Antalya Kent Konseyi Kadın 
Meclisi, yeni seçilecek belediye 
başkanlarından beklentilerini 
içeren raporda öncelikli olarak 
kız öğrencilerin barınma ve 
güvenlik sorununa dikkat çekti. 
OECD (Ekonomik Kalkınma ve 
İşbirliği Örgütü) verilerine göre; 
2023 yılının birinci çeyreğinde, 
Nominal Konut Fiyatları Endeksi 
sıralamasında Türkiye’nin 957 
puanla 47 ülke arasında birinci 
sırada olduğuna dikkat çekilena-
çıklamadaTürkiye’ye en yakın 

ülkenin 259 puan ile Macaristan 
olduğu vurgulandı. Kent Konseyi 
Kadın Meclisi Antalya’da kız 
öğrencilerin barınma ve güvenlik 
sorununa dikkat çekti. 

YAŞANAN SORUNLAR DEVAM 
EDİYOR
Antalya Kent Konseyi Kadın 
Meclisi tarafından hazırlanan ra-
porda kız öğrencilerinin barınma 
ve güvenlik sorunlarının devam 
ettiği hatırlatıldı. Raporda son dö-
nemde KYK yurtlarında yaşanan 
kazalara dikkat çekildi. O çarpıcı 
raporunun detayları şu şekilde 
sıralandı:
“Kız öğrenci yurtlarında son bir 
yılda yaşanan asansör kazaları ve 
diğer sorunlar ise şöyle sırala-
nıyor: Nevşehir Ayşe Humasah 
Sultan Kız Yurdu’nda Asansör 
Kazası. Nevşehir Ayşe Humasah 
Sultan Kız Yurdu’nda 2 Kasım 
2023 sabah saatlerinde korkutan 
bir olay yaşandı. Yurtta kalan 3 
öğrenci, asansördeyken asansör 3. 
kattan eksi 1’e düştü. Çemberlitaş 
KYK Yurdu’nda Sabun Krizi. 
Çemberlitaş KYK Yurdu’nda 

Yurt yönetimi, sabunların bittiğini 
gerekçe göstererek Pazartesi 
gününden itibaren tuvaletle-
re sabun koymayacağını ilan 
etti. Alanya Terken Hatun Kız 
Yurdu’nda Asansör ve Temizlik 
Sorunları. Alanya Terken Hatun 
Kız Yurdu’nda yaşanan asansör 
sorunları, öğrenciler arasında 
büyük rahatsızlık yaratıyor. 
Asansörlerin sürekli bozulması 
nedeniyle geçtiğimiz günlerde iki 
öğrenci saatlerce asansör içinde 
mahsur kaldı. Yurtlarda yaşanan 
bir diğer önemli sorunun ise 
yemek ve temizlik sorunu oluğu, 
öğrencilerin sağlığını tehdit ettiği 
belirtilmektedir.”

BARINMA SORUNU BÜYÜYOR
OECD ülkelerinin Nominal Ko-
nut Fiyatları Endeksi ortalaması-
nın 171 puan olduğu, 2023 yılının 
üçüncü çeyreğinde, kira fiyatla-
rının değişimi incelendiğinde ise 
Türkiye’nin 43 ülke arasında 397 
puanla yine birinci sırada olduğu 
ifade edilen raporda, “Türkiye’ye 
en yakın ülke 169 puanla Litvan-
ya’dır. BIS (Uluslararası Ödeme-
ler Bankası) 2023 yılı verilerinin, 

OECD verileri ile tutarlı olduğu 
görülmektedir. Yılın ilk çeyreğin-
de Türkiye, bir önceki yıla göre 
yüzde 50.87 artışla konut fiyatları 
artışında birinci ülke olmuştur. 
Ağustos 2019 ‘da Türkiye gene-
linde ortalama kira fiyatı metreka-
re başına 14 TL iken 2023 yılının 
Ağustos ayında 125 TL olmuştur” 
denildi. 

KİRA GİDERLERİ ARTTI
Dört yılda kira fiyatlarında yüzde 
793 oranında artış yaşandığını, 
konut fiyatlarındaki artış oranının 
ise yüzde 927,  Ağustos 2019’da 
ortalama konut fiyatı metrekare 
başına 2.141 TL iken bu sayının 
2023 yılı Ağustos ayında 21.997 
TL olduğuda ifade edilen raporda, 
“Konut ve kira fiyatlarında yaşa-
nan fahiş artış; kimi büyükşehir-
lerde ülke genelinden daha vahim 
bir tablo oluşturmaktadır. Son 4 
yılda en fazla kira artışı yaşanan 
iller sırası ile Antalya (%1109), 
Mersin (%963), Muğla (%935), 
Ankara (%713) ve İstanbul 
(%713) olmuştur” ifadelerine yer 
veridi. 
n BÜLENT ÖNER

Antalya’da yurt krizi

AESOB Başkanı ve TESK 
Başkan Vekili Adlıhan Dere; 
mesleki eğitime katılım oran-
larının arttırılması amacıyla 
“neden meslek lisesi'' kavra-
mını vatandaşlara aktarmak 
istediğini ifade etti. Dere, “Bu 
ülkenin doktor mühendis öğ-
retmen kadar ülke ekonomisine 
yön veren sanatkara da ihtiyacı 
var” dedi.   
Antalya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (AESOB) Baş-
kanı Adlıhan Dere'ye Türkiye 
Esnaf ve Sanatkarları Konfede-
rasyonu (TESK) Genel Başkan 
Vekili seçilmesinin ardından, 
Milli Eğitim Bakanlığı Mesleki 
ve Teknik Eğitim Genel Mü-
dürlüğü İşyeri Tabanlı Mesleki 
Eğitim Daire Başkanı Süley-
man Akgül, Türk Telekom 
Anadolu Lisesi Müdürü Bekir 
Motor, Canan-Yavuz Gürkan 
Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi Müdürü İsmail Öner, 
emekli okul müdürleri Hanifi 
İnce ve Nabi Arslan tebrik zi-
yaretinde bulunarak, sektördeki 
çırak ve kalfa sorunu ile alakalı 
değerlendirmelerde bulundu. 

 ÇIRAK VE KALFA SORUNUNA 
ÇÖZÜM BULUNMALI 
  AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere ve müdürler ziyaret 
kapsamında; meslek lisesi me-
zunlarının askerlik ertelemele-
rinin 3+3 olarak uygulanması, 
meslek lisesi mezunlarına pa-
saport kolaylığının sağlaması, 
ortaokul 8. Sınıflara MESEM 
alan ve dallarının tanıtılması 
amacıyla haftada 2 saat olarak 
mesleklerin ders müfredadına 
konulması ve dezavantajlı 
bölgede bulunan okullarda 
zorunlu ders olarak işlenmesi, 
ortaokullarda mesleki tanıtım 
derslerine özellikle meslek 
liseleri ve mesleki eğitim mer-
kezlerinde zorunlu ders saatini 

tamamlamayan öğretmenlerin 
resmi olarak görevlendirilmesi 
gibi mesleki eğitim ile alakalı 
daha birçok konu üzerine görüş 
alışverişi yaptı. 

BEYAZ YAKADAN MAVİ YAKAYA 
  AESOB Başkanı ve TESK 
Başkan Vekili Adlıhan Dere; 
mesleki eğitime katılım oran-
larının arttırılması amacıyla 
ailelerin bilgilendirilmesi 
için; Antalya'da Milli Eğitim 
Müdürlüğü ile eğitim planı 
için çalışma başlattıklarını, 
önümüzdeki günlerde veliler 
ile birlikte toplantılar düzen-
leyerek “neden meslek lisesi'' 
kavramını bilgi ve tecrübeleri-
ni aktarmak istediklerini ifade 
etti. Başkan Dere; “Hepimizin 
çocuğu çok kıymetli ve değerli 
eğitim hayatları boyunca ai-
leleri olarak her zaman en iyi 
eğitimi almaları ve meslek sa-
hibi olmalarını istiyoruz fakat 
bu ülkenin doktor mühendis 
öğretmen kadar ülke ekono-
misine yön veren sanatkara 
da ihtiyacı var bu konuda çok 
ısrarcıyız. Yer aldığımız her 
toplantıda dile getiriyoruz, 
öğrencilerin beyaz yakadan 
mavi yakaya yönlendirilmesi 
gerektiğini belirtiyoruz” dedi. 
  “Neden meslek lisesi” temalı 
toplantılara başta öğrenci 
velileri olmak üzere; işyeri 
sahipleri, işverenler, AESOB'a 
bağlı esnaf oda başkanları, 
yönetici ve temsilcilerin, usta 
öğreticilerin ve sektör temsilci-
lerinin, ortaokullarda, Meslek 
Liseleri ve Mesleki Eğitim 
Merkezleri'nde görev yapan 
yönetici ve öğretmenlerin, 
Antalya'da bulunan üniversite-
lerden mesleki eğitim ile ilgili 
fakültelerin akademisyenleri-
nin, resmi kurum ve kuruluş-
ların temsilcilerinin katılması 
hedefleniyor. 
İHA                                         

Dere: Bu ülkenin
ekonomiye yön veren 
sanatkara ihtiyacı var   

Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, kentsel 
dönüşüm kapsamında 
Yavuz Selim, Kazım Ka-
rabekir, Barış ve Esentepe 
mahalle sakinlerinin 7 kat 
yapı yüksekliğine çıkabi-
leceğini söyledi. Kocagöz, 
“7 kat hayırlı uğurlu ol-
sun" dedi.  Kepez ilçesin-
de daha önce Yavuz Selim, 
Kazım Karabekir, Barış 
ve Esentepe mahallelerinde 
1/1000 ölçekli revizyon imar 
planlarına göre imar uygula-
ması yapılmıştı. Bu uygulama, 
kentsel dönüşüme uygun 
şekilde hazırlanmış revizyon 
imar planına dayanıyordu. 
Mahalle sakinleri, bu planlarla 
ilgili taleplerini aktarmak için 
Başkan Kocagöz ile görüşmek 
istedi. Kocagöz, "Vatandaşla-
rımızı belediyeye yormayalım. 
Meclis üyelerimiz, başkan 
yardımcılarımız ve müdür-
lerimizle birlikte vatandaş-
larımızın istek ve arzularını 
beraber tartışalım" diyerek, 
Esentepe Mahallesi’ne gitti. 
Esentepe Mahalle Muhtarı 
Bekir Yılmaz’ın ev sahipli-
ğinde mahalle sakinleriyle bir 
araya gelen Başkan Kocagöz, 
parselasyon  planına ve bölge-
ye ilişkin soruları ve talepleri 
dinledi. Vatandaşlardan gelen 
soruları cevaplayan Kocagöz, 
“Belediyecilik, insan hayatını 
kolaylaştırmak için var, biz 
sizler için varız. Bugüne kadar 
kangren olmuş bir sorunla 
karşı karşıyayız. Sizleri çok 
iyi anlıyorum. Burada mağdur 
birçok komşumuz var. Vatan-
daşımız için, halkımız için ne 
iyiyse onu yapalım” dedi. 

 KEPEZ BELEDİYESİ’NİN 
1 MİLYAR 226 MİLYON 
BORCU VAR
İstanbul Büyükşehir Belediye-
si’nin KİPTAŞ firmasını örnek 
göstererek, sözlerini sürdüren 
Başkan Kocagöz, “Bizde 
burada KEPTAŞ diye bir firma 
düşünüyoruz. Ama bunun için 
faizler, banka, ekonomi, finans 
her şey çok önemli. Şunu çok 
iyi bilmelisiniz. Sizin müte-
ahhidinize biz karışamayız. 
Hür iradenizle istediğiniz 
müteahhitle anlaşabilirsiniz. 
Ama burada bir kardeşiniz 
var. Bize geleceksiniz, biz 
o müteahhidin size yanlış 
yapmasını önleyecek her türlü 
tedbiri aldıracağız.  Belediye 
olarak keşke biz yaptırabilsek 
ama üzülerek söylüyorum ki; 
maalesef kasamız çok kötü. 
Kepez Belediyesi’nin 1 milyar 
226 milyon TL borcu var. 
Belediyenin 80 milyon geliri 
var, sadece personel gideri 
148 milyon TL. Maalesef 
öyle, ama biz bunu düzeltece-
ğiz. Hiçbir mazeret başarının 
yerini tutamaz. Biz bunu hep 
beraber başaracağız” diye 
konuştu. 
n Bülten / Kepez Belediyesi 

Kepez’de 4 mahalledeki 
binalar 7 kata çıkabilecek
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Antalya'da, tarihi 
Kaleiçi'nin ana giriş 
kapısındaki Saat Ku-
lesi'nde devam eden 

restorasyonda, kulenin tepesine 
19'uncu yüzyıl başlarında takılan 
orijinal saatin çalındığı, yerine 
plastik saat takıldığı ortaya çık-
mıştı. Ayrıca plastik saati tarihi 
taşlara tutturmak için kullanılan 
demir çerçevelerin de yıllar içe-
risinde ağırlıklarıyla tarihi taşları 
çatlattığı tespit edildi. Kuledeki 
hem demir çerçeveler hem de 
orijinal olmayan plastik saatler 
sökülerek, kaldırıldı.Saat Ku-
lesi'nde en son onarımı 1985'te 
yapan ve alanında Türkiye'de 
ender isimlerden biri olarak 
değerlendirilen Recep Gürgen 
(75) ile temasa geçilerek, 1900'lü 
yıllardaki orijinal saate uygun, 
hem de her saat başı ses çıkara-

cak şekilde yeniden yapımına 
yönelik çalışma başlatıldı. 

ÇALINAN SAATİN İKİZİ 
BULUNARAK TAKILDI
Yapılan saha taramasının ar-
dından Saat Kulesi’nde kaybo-
lan saat mekanizmasının ikizi 
İstanbul’da bir koleksiyonerde 
bulundu. İrtibata geçilmesinin 
ardından mekanizma sponsorluk 
yöntemiyle koleksiyonerden 
alındı. Saatin onarımı ise Recep 
Gürgen tarafından yapıldı. Saatin 
mekanizması ve kulenin dört 
cephesinde yer alacak 4 kadranı, 
şubat ayında monte edildi. Tarihi 
yapının saatine dün bakan bir 
daha baktı. Yapılan incelemede 
saatin 14.00’da durduğu görüldü. 
Çok büyük emeklerle takılan 
saatin 8 ay sonra durması kentte 

tartışmayı da beraberinde getirdi. 
Birçok kişi saatin bu kadar kısa 
sürede durmasına anlam vereme-
diklerini ifade etti. 

SANIRIM BİRKAÇ GÜN İÇERİ-
SİNDE YENİDEN AKTİF OLACAK
Saatin onarımı gerçekleştiren 
Recep Gürgen Körfez Gaze-
tesine saatin neden durduğu 
açıkladı. Gürgen, “O saatin 
oraya takılması için çok büyük 
emekler verdim. Bu kadar kısa 
sürede kendiliğinden durmasının 
imkanı yok. Yetkililer ile yapmış 
olduğum görüşmede saatin 
devam eden restorasyon çalış-
maları kapsamında bir süreliği-
ne durdurulduğunu öğrendim. 
Sanırım birkaç gün içerisinde 
yeniden aktif olacak” dedi. 

Antalya’da Roma, Selçuklu, Osmanlı ve Cumhuriyet döneminin izlerini taşıyan 
şehrin simgelerinden Saat Kulesi'nin saatinin takılmasından 8 ay sonra neden 
durduğu belli oldu. Saatin onarımı gerçekleştiren Recep Gürgen, devam eden res-
torasyon çalışmaları kapsamında bir süreliğine saatin durdurulduğunu açıkladı

ANTALYA’DA yerli ve yabancı 
turistlerin büyük ilgisini çeken 
Düğmeli Evler Akseki ilçesinin 
önemli simgeleri arasında yer 
alıyor. Torosların kendine özgü 
geleneksel mimarisini yansıtan 
Düğmeli Evler, Akseki’nin simge 
yapıları arasında yer alıyor. En 
güzel örneklerini, ilçeye bağlı 
Sarıhacılar, Belenalan ve Bucaka-
lan Köyleri’nde görebileceğiniz 
evler, tasarım harikası özellikle-
riyle dikkat çekiyor. 

YERLİ VE YABANCI TURİSTLERİN 
AKININA UĞRUYOR
Ahşap ve taş gibi yöreye özgü 
malzemelerle hazırlanan evlere, 
‘Düğmeli’ denilmesinin sebebi 
ise mimari özelliklerinden kay-
naklanıyor. Harç veya çimento 
gibi malzemeler kullanılmadan, 
genellikle iki katlı inşa edilen 
evlerde, kullanılan ahşaplar, 
iç içe geçip kenetlenerek, evin 
iskeletini oluşturuyor. İskeletin 
dışarıda kalan çoğunlukla sıvasız 
duvarlarına, dik şekilde atılan 
kısa parçalar, düğmeyi andırdığı 
için zaman içerisinde evler, yöre 
halkı tarafından ‘Düğmeli’ olarak 

adlandırılıyor.  Yerli ve yabancı 
turistlerin akınına uğrayan Ak-
seki ilçesinde ki Düğmeli Evler 
fotoğraf sanatçılarının da ilgisini 
çekiyor. 

SAĞLAMLIĞIYLA DİKKAT 
ÇEKİYOR
Sağlamlığı sayesinde depreme 
dayanıklı olan ve yıllara meydan 
okuyan evler, inşasında kullanılan 
doğal malzemelerden ötürü sürek-
li nefes alıyor. Hava akımı saye-
sinde de yazları serin kışları da 
sıcak kalıyor. Ziyaretçilerini adeta 
zamanda bir yolculuğa çıkaran, 
otantik dokularıyla son derece 
etkileyici bir görünüm sergileyen 
‘Düğmeli Evler’i gezmeye, Ak-
seki’den başlayabilirsiniz. İlçenin 
girişinde yer alan Sarıhacılar Tari-
hi Kervan Göç Yolu’nu izleyerek, 
adeta bir açık hava müzesi havası 
taşıyan Sarıhacılar Köyü’nün dar 
sokaklarında, saatleri unutarak 
dolaşabilirsiniz. Yolun ikinci 
parkurunda yer alan Belenalan ve 
Bucakalan Köyleri’nde ise yine 
bu eşsiz mimarinin en muntazam 
örneklerine rastlayabilirsiniz.
n BÜLENT ÖNER

ANTALYA'da 8 katlı apartmanın 6'ncı 
katında çıkan yangında binada oturanlar 
çocuklarını ve hayvanlarını alarak ken-
dilerini sokağa attı. Yangında yaralanan 
ya da can kaybı olmazken, dairede maddi 
hasar meydana geldi.
Yangın, saat 12.00 sıralarında Muratpaşa 
ilçesi Meltem Mahallesi Meltem Bulvarı 
üzerinde yer alan 8 katlı apartmanın 6'ncı 
katında meydana geldi. Şehir dışında 
olan İbrahim Yıldız'a ait evde yatak 
odasında başlayan yangını gören Yıldız'ın 
çocukları ve arkadaşı kendilerini hemen 
dışarıya atarak durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi'ne bildirdi. İhbarla olay yerine 
itfaiye, polis ve sağlık ekibi sevk edildi. 
Binayı saran dumanı fark eden apartman 
sakinleri çocuklarını, hayvanlarını alarak 
kendilerini sokağa attı. Bazı çocukların 
korktukları görülürken, bazı vatandaşların 
ise yüzlerini bezle kapatması dikkat çekti. 
Bazı çocukların ise büyük panik yaparak 
korktukları görüldü.

EKİPLER BALKONDAN KAPIYI KIRARAK 
MÜDAHALE ETTİ
Kısa sürede olay yerine gelen itfaiye 
ekipleri hem apartman içerisinden hem 
de merdiven yardımıyla balkona çıkıp 
pencereleri kırarak yangına müdahale 
etmeye başladı. Ekiplerin yaklaşık 45 
dakikalık çalışmasıyla yangın söndürülür-
ken, duman tahliyesine başlandı. Yangın-
da yaralanan ya da can kaybı olmazken 
dairede maddi hasar meydana geldi.
Yanan dairenin karşı komşusu Hasan Le-
vent, "Kadının biri geldi, kapıma vurdu. 
Ben de kızım ve çocuğum geldi sandım 
ama baktım karşı komşunun misafiriymiş. 
Kapıyı açtım her yer simsiyah duman, 
ben de torunları alarak dışarı çıkarken 
itfaiyeyi aradım. Karşı komşum İbrahim 
Bey'in dairesi yandı. Yangında bağırarak 
aşağıya indik ve çok korktuk. Dumandan 
nefes alamadık" dedi. İtfaiyeyi aradık-
larını belirten apartman sakinlerinden 
Hülya Saklavcı, "Yangının nasıl çıktığını 
bilmiyorum. Birden apartmanın içerisi 
duman doldu. Biz aşağıya indik sonrasın-
da itfaiye geldi" dedi. n DHA

6'ncı kattaki dairede 
yangın çıktı

MANAVGAT’IN çeşitli alanlarındaki oda 
başkanlarıyla bir araya gelen Başkan Niya-
zi Nefi Kara, samimi bir ortamda, ilçedeki 
güncel projeleri ve gelecekteki planlamaları 
detaylı bir şekilde anlattı.Başkan Kara, üze-
rinde çalıştıkları beş yıllık stratejik plandan 
bahsederek; oda başkanlarının görüşlerini, 
eleştirilerini ve katkılarını dinledi. Başkan 
Kara, belediye olarak şeffaflık ilkesine 

bağlı kaldıklarını ve her kesimin görüş ve 
önerilerine açık olduklarını ifade etti.

ODA BAŞKANLARI GÖRÜŞLERİNİ 
İFADE ETTİ
Toplantının önemli bir kısmı, oda başkanla-
rının görüş ve önerilerine ayrıldı. Oda baş-
kanları söz alarak, ilçedeki mevcut sorunla-
rı ve ihtiyaçları dile getirdiler. Katılımcılar, 

özellikle iş dünyası, ticaret ve 
turizm sektörlerinde karşılaşılan 
zorluklar hakkında Başkan Ka-
ra’ya bilgi verdiler.Başkan Kara, 
katılımcılardan gelen yapıcı 
eleştirileri dikkatle dinledi ve bu 
geri bildirimlerin stratejik planın 
daha da geliştirilmesi noktasında 
kullanılacağını ifade etti.

İŞ BİRLİĞİ VE KOORDİNASYON 
VURGUSU
Manavgat Belediye Başkanı 
Niyazi Nefi Kara, oda baş-

kanlarıyla yapılan bu tür toplantıların, iş 
birliği ve koordinasyon açısından büyük 
önem taşıdığını vurguladı. Başkan Kara, 
“Öncelikle Manavgat’ta rutin hizmetleri 
gerçekleştirmeye çalıştık. Önümüzde seçim 
dönemindeki proje ve vaatlerimiz var. 5 yıl 
sürecinde neler yapabiliriz, neler yapacağız, 
bunlara yönelik hazırlık yapıyoruz. Bir 
yol haritası olacak. ‘Biz biriz, birlikteyiz’ 
sözümüzü gerçekleştirmek içinde hiçbir 
siyasi parti ayrımı yapmadan, Manavgat’ın 
sorunları için uğraşıyoruz. Büyükşehir 
Belediyesi ve diğer ilçe belediyeleri ile 
uyumlu bir çalışmamız var. Manavgat’ın 
içerisinde olan her şey bizim de 
sorunumuzdur. Hepsini sahiplenip çözmek 
için kendimizi öne çıkartıyoruz. Kendi 
alanlarınızda neler önereceğiniz bizim 
için önemli. Bunları not almak istiyoruz. 
Toplantının asıl amacı da birlikte neler 
yapabileceğimiz. Teşekkür ediyorum. “ 
ifadelerini kullandı. n Bülten / Manavgat 
Belediyesi

Kara, oda başkanlarıyla kahvaltıda buluştu

Alanya ilçesinde sahilde küçük yaştaki 
Ukrayna uyruklu bir kızın fotoğrafını 
çektiği öne sürülen satranç eğitmeni, polis 
tarafından gözaltına alındı. Polisin yaptığı 
incelemede cep telefonunda özel ders ver-
diği öğrenciler ve küçük çocuklara ait çok 
sayıda uygunsuz fotoğraf ile 
görüntü olduğu tespit edilen 
şahıs tutuklandı.    Olay, 
önceki gün öğle saatlerinde 
Saray Mahallesi'nde bulunan 
Kleopatra Plajı'nda meydana 
geldi. İddiaya göre plajda 
oturan Mesut U. (52) cep 
telefonu kamerasıyla Ukray-
na uyruklu 11 yaşındaki kız 
çocuğunun görüntülerini çekmeye başladı. 
Çevredekilerin durumu fark ederek 
şikayet etmesi ile olay yerine polis ekibi 
sevk edildi. Cep telefonuna el konulan ve 
satranç eğitmeni olduğu öğrenilen Mesut 
U., gözaltına alınarak karakola götürüldü. 
Yapılan incelemede Mesut U.'nun cep 
telefonunda kendisine ait kursta özel ders 
verdiği öğrenciler ve küçük çocuklara ait 
çok sayıda uygunsuz fotoğraf ile görün-
tüler olduğu tespit edildi. Polis merkezin-
deki işlemlerinin ardından adliyeye sevk 
edilen Mesut U., sulh ceza hakimliğince 
tutuklanarak cezaevine gönderildi. n İHA

Mide bulandıran iddia

Neden durduğu 
belli oldu

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN

Düğmeli evler 
ilgi odağı oldu

Manavgat Belediye Başkanı Niyazi Nefi Kara, ilçede yürütülen projeler ve gelecekteki planlama-
lar hakkında bilgi alışverişinde bulunmak amacıyla oda başkanlarıyla kahvaltıda bir araya geldi



Antalya’nın Kaş ilçesindeki 
Patara ÖÇK Bölgesi, Türki-
ye’nin önemli miras alanların-
dan biri. Medusa’nın Pata-

ra’daki 35. Yılı çerçevesinde düzenlenen 
ve iki gün sürecek etkinlikte, arkeoloji 
den planlamaya, doğa korumadan turiz-
me birçok konuda söyleşiler yapılacak. 
ÖÇK sınırı içerisindeki köylerde gölge 
oyunu gösterilerinin de yapılacağı etkin-
lik kapsamında antik kentte müzik ve 
dans gösterileri de yer alacak.

KUMLARIN ALTINDA SAKLANAN TARİH
Kilometrelerce uzanan eşsiz kumsalı, 
zengin biyolojik çeşitliliği ve kumların 
altında saklı binlerce yıllık tarihiyle Pata-
ra Türkiye’nin önemli miras alanlarından 
biri. Patara’da 1991 yılından bu yana 
Akdeniz Üniversitesi tarafından yürütü-
len arkeolojik kazılar, kumların altındaki 
tarihi adım adım gün yüzüne çıkarıyor.

ANA TANRIÇANIN SUYU EŞEN IRMAĞI 
BÖLGENİN KALBİNDE YER ALIYOR
Kaş’a bağlı bir köy olan Gelemiş sınırları 
içerisinde bulunan Patara antik kenti, 
geniş bir bölgeyi kapsayan Özel Çevre 
Koruma Bölgesi’ne de adını veriyor. 
Antalya ve Muğla illerinin sınırları-
nı belirleyen Eşen Çayı, bölgenin en 
önemli akarsuyu. Likya’nın ana tanrıçası 
Leto’nun çocukları Apollon ve Artemis’i 
doğurduğu efsanenin mekânı da olan 
Eşen Çayı, antik çağda ‘Ksantos Pota-
mos’ olarak anılıyordu.

TANRILARDAN AZİZLERE 
COĞRAFYANIN HAFIZASI
Bir başka deyişle kaynağını Akdağ’dan 
alan suların biçimlendirdiği bu topraklar 
binlerce yıldır tanrıların, tanrıçaların, 
efsanelerin coğrafyası. Coğrafyanın 
hafızası, erken Hıristiyanlık dönemin-
de, Patara’da doğan Aziz Nikolaos’un 
yolunu da çizerek onu denizcilerin, 
yoksulların, çocukların ve genç kızların 
koruyucu azizine dönüştürüyor.

HİTİT METİNLERİNDE ‘PATAR’ OLARAK 
GEÇEN LİMAN KENTİ
Hitit metinlerinde ‘Patar’ olarak anılan 
Patara, antik çağda Akdeniz’in önemli 
limanlarından biri olmuş. Roma döne-
minde İ.S. II. yüzyılda Patara’da inşa 

edilen Granarium (tahıl deposu), ve 
görkemli deniz feneri limanın önemine 
işaret ediyor.

GELECEĞE MİRAS BIRAKABİLMEK İÇİN 
GEÇMİŞİN EMANETİNİ KORUMAK
Patara’nın binlerce yıllık geçmişi yavaş 
yavaş gün yüzüne çıkarılırken, bir yan-
dan da turizmin getirdiği yapılaşma bas-
kısı da doğal ve kültürel miras açısından 
tehdit oluşturuyor. Özel çevre koruma 
bölgesi olmasının yanında doğal ve 
arkeolojik sitlerle çevrili farklı korunan 
alanları barındıran bu bölgenin kaynak 
değerlerinin korunması bu bakımdan 
önemli. ‘Geleceğe miras’ bırakabilmenin 
yolu, bugün geçmişin emanetine sahip 
çıkmaktan geçiyor.

MEKTEBİ MÜLKİYE’DEN PATARA’YA, 
KÜLTÜREL MİRASTAN MEDUSA’YA
Pamir Yılmaz da bu bilinçle yaşayan 
Patara sakinlerinden biri. Yıllar önce 
Siyasal Bilgiler Fakültesi’nden mezun 
olan Yılmaz’ın yolu Patara’ya düşünce 
bu bölgenin doğal ve kültürel değerlerin-

den çok etkilenmiş. Genç bir kaymakam 
adayı olmasına karşın “bu iş bana göre 

değil” diyerek turizm sektörüne 
girmeye karar vermiş. Ancak 
namı diğer Mektebi Mülki-
ye’de aldığı eğitimin de 
etkisiyle o yıllarda henüz 
bozulmamış doğası ve 
tarihi mirasıyla benzersiz 
bir hazine olan Patara’nın 
korunması için kafa yor-
maya başlamış.

PATARA’DA 35 YILDIR 
BULUŞMA YERİ
Aldığı eğitimin üstüne bir 
de ‘Kültürel Miras Koruma’ 
alanında yüksek lisans yapan 
Pamir Yılmaz, yeni başladığı 
yıllarda Patara kazılarında da 
çalışmış. Yılmaz’ın 1996 tarihli yük-
sek lisans tezi, ‘Koruma Yasalarımız ve 
Patara Antik Kenti’ başlığını taşıyor. Bu 

sırada Gelemiş köyünde Medusa adını 
verdiği bir işletme açan Yılmaz, 35 yıl 
önce kendisiyle birlikte dışarıdan gelip 
burada işletme açanlardan kimsenin 
kalmadığını söylüyor. Küçük bir köy 
yerleşimi olan Gelemiş’in merkezinde 
uğrak yeri olan Medusa, otantik bir 
turistik işletme görünümünde. Western 
filmlerindeki kasabaların ‘Saloon’larını 
andıran Medusa, zaman içinde köyün 
yerlilerinden kazı çalışanlarına, turistler-
den kamp tutkunlarına birçok insan için 
buluşma mekânı haline gelmiş. 

Yavaş yavaş turizm ve ikinci konut 
baskısının hissedildiği dönemlerde 
Patara’nın korunması için çaba harca-
yan isimlerden biri olan Pamir 
Yılmaz, 
çe-

şitli uluslararası koruma kuruluşlarında 
da gönüllü olarak çalışmalar yapmış.

‘BURAYA TURİZM AMAÇLI GELDİM 
ANCAK KORUMA ÇABASI ÖNE GEÇTİ’
“Ben buraya ilk başlarda turizm ama-
cıyla geldim ancak buradaki doğal ve 
kültürel mirasın farkına varınca koruma 
çabası öne geçti” diyen Pamir Yılmaz, 
Patara ve çevresindeki değerlerin yörede 
yaşayanlar tarafından da fark edilmesini 
istediklerini söylüyor. 

‘BÖLGENİN KORUNMASI YEREL HALK, 
KAMU VE STK İŞBİRLİĞİNE BAĞLI’
Bu amaçla 35 yıl önce öyküsünün başla-
dığı Patara’da bir etkinlik organize eden 
Yılmaz, bölgenin değerlerinin korun-

ması için yerel halkın, ilgili kamu 
kurumlarının ve sivil toplum ör-

gütlerinin iş birliğinin önemli 
olduğunun altını çiziyor.

   

PATARA KAZILARININ 
HİKÂYESİ VE AYAĞA 
KALDIRILAN TARİH
WWF-Türkiye’nin 
yürüttüğü Sahil 
Sahiplen Projesi ve 
Patara Örneğinin 
sunulacağı etkinlik-
te, Tiyatro oyun-
cusu Aytek Önal’ın 
Karagöz gösterisi 

de yer alıyor. Aynı 
günün akşamında ise 

adı Patara kazılarıyla 
özdeşleşen Prof. Dr. 

Havva İşkan Işık ve Prof. 
Dr. Fahri Işık konukları 

ören yerinde tarihi bir yolcu-
luğa çıkaracak.

YUSUF YAVUZ

Antalya’nın Kaş ilçesindeki Patara Özel Çevre Koruma Bölgesi (ÖÇKB), antik kenti ve çevresiyle ilgili düzenle-
nen koruma ve planlama etkinliğinde akademisyenler, sivil toplum kuruluşları ve sanatçılar bir araya gelecek. 

YUSUF YAVUZ6
Cevre 
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Patara’nın
ŞIFRELERI
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Antalyaspor ligin açılış maçında 
sahasında Göztepe’yi ağırladı. 
Antalyaspor’un başarılı bir perfor-
mans sergilediği karşılaşmada her 

iki takım da 1 puana razı oldu. Maç sıra-
sındalocada Fenerbahçe-Adana Demirspor 
maçının izlendiğini belirten taraftarlar tepki 
gösterdi. Locadan karşılık verilmesi üzerine 
taraftarlar ve bazı yöneticiler arasında tartış-
ma çıktı. Tartışma bir süre sonra yumruklu 
kavgaya dönüştü. Bir anda büyüyen olaylar 
polisin müdahalesi ile sona erdi. Yaşanan 
kavga görüntüleri kentte büyük yankı uyan-
dırdı. Taraftar ve takımın önde gelenlerinden 
peş peşe açıklamalar yapıldı.  O anları pay-
laşan Ercan Göksel, “Sezona olaylı başladık. 
Yöneticimiz Alkan Evrenin de içerisinde 
bulunduğu batı locada televizyonda Fener-
bahçe maçının izlenmesine tepki gösteren 
taraftarlarla Alkan Evren ve beraberindekiler 
karşılıklı küfürleştiler” sözlerine yer verdi. 
Olayların ardından tanımadığı bir numara-
dan ölüm tehditleri aldığını belirten Göksel, 
karakola giderek şikayetçi oldu.

AHMET Can Tür ve Tuna İmdat isimlerinden oluşan U20 Er-
kek Plaj Voleybolu Milli Takımımızın da altın madalya kazandı-
ğı organizasyonda grup etabını set vermeden 6 puanla namağlup 
lider tamamlayan ve doğrudan yarı finale yükselen Su Şimdin 
(2 Numaralı Forma) ve Ceylin Sayar (1 Numaralı Forma) ikilisi, 
yarı finalde Romanya 4 takımını 2-0 mağlup ederek finale yük-
seldi. Finalde Romanya 1 takımına 2-1 mağlup olan kadın takı-
mımız gümüş madalyalar ile birlikte “Balkan İkincisi” unvanını 
da kazanmış oldu. Müsabakaların ardından Antalyasporlu Su 
Şimdin’in de aralarında bulunduğu ay yıldızlı kafilemiz Türkiye 
Cumhuriyeti Bükreş Büyükelçisi Özgür Kıvanç Altan tarafından 
büyükelçilik binasında ağırlandı ve tebriklerle ülkemize yolcu 
edildi. n Bülten / Antalyaspor

U20 Plaj Voleybolu Balkan Şampiyonası 1-4 Ağustos 2024 tarihleri arasında Ro-
manya’nın Lisa kentinde düzenlendi. Kadın Plaj Voleybolu Milli Takımımızın iki 
sporcusundan biri olan Antalyasporlu Su Şimdin partneri Ceylin Sayar ile birlik-
te katıldığı müsabakaların sonucunda Romanya’dan gümüş madalya ile ayrıldı.

MURATPAŞA Belediyespor’un, yeni 
sezonda 2. Lig’de mücadele edecek 
kadın voleybol takımına Özel Antalya 
Açı Okulları sponsor oldu. 
Belediye Başkanı Ümit Uysal’ın 
makamında düzenlenen protokol imza 
töreninde Özel Antalya Açı Okulları 
kurulcularından Hüseyin Dayıoğlu, 
“Bu işbirliğiyle gençlerimizi yetişti-
receğiz ve Antalya’mıza iyi hizmet 
vermeye çalışacağız” dedi. Başkan 
Uysal ise 2 sezon önce kadın voley-
bolunda başladıkları yolculukla bugün 
altyapı tabanı çok geniş bir kulüp ha-
line geldiklerini söyledi. Uysal, “Spor 
genel anlamda kamu yönetiminin 
vazgeçilmez faaliyetlerinden biri. Ülke 
ve toplum için en yararlı aktivitelerinin 
başında geliyor. Birlikte çalışmalar 
yapmak, Türkiye’mizin geleceği için 
yeni sporcular ve yeni yıldızlar yetiş-
tirmek için çok anlamlı. Bu amaçla 
bizlerde belediye olarak geniş kitlelere 
spor kültürü kazandırmak adına özel 
kuruluşlarla iş birlikleri ve sponsor-
luklar yapıyoruz. Kendilerine teşekkür 
ediyoruz” diye konuştu. n Bülten / 
Muratpaşa Belediyesi

BÜYÜK
iş birliği

Alanyaspor Teknik Direktörü Fatih Tekke, 
Eyüpspor maçının ardından, “Oyuncula-
rımı tebrik ediyorum. Gayet iyi oynadılar. 
Kesinlikle hak eden taraf bizdik. İki puanı 
kaçıran Alanyaspor oldu” dedi.   
Trendyol Süper Lig'in ilk haftasında Co-
rendon Alanyaspor, sahasında Eyüpspor 
ile 1-1 berabere kaldı. Maçın ardından 
düzenlenen basın toplantısında konuşan 
Corendon Alanyaspor Teknik Direktö-
rü Fatih Tekke, “Maçta beklemediği-
miz anlar çok az yaşadık. Özellikle ilk 
bölümde, ilk dakikalarda yakaladığımız 
pozisyonlara gole çevirmiş olsak maçın 
hikayesi çok çok daha farklı olabilirdi. 
Arkamıza atılan, onların da kaçırdığı 
çok bariz 2 tane pozisyon var. Onlar da 
atabilirdi ama herhalde bizimki 8-9 tane 
var, bir tanesini yapabildik. Ama oyun-
cularımın isteğinden, arzusundan özel-
likle formasyon değişikliğinde uyumdan 
çalıştığımızı tekrardan, üçüncü bölgede 
işin içerisine girdiğimiz sayıdan hepsin-
den gayet memnunum. Tabii geçen seneki 
problemimiz devam ediyor. Tüm kulüp-
lerin yaşadığı ekonomik şartlardan dolayı 
transferlerin gerçekleştirilme sürecinin 
sorunlu yaşanması nedeniyle bizlerde geç 
kaldık. Ön bölümde oyuncu ihtiyacımız 
olduğunu geçen seneden bu yana her şey 
bize gösteriyor zaten. Bu da beni açıkçası 
mutsuz ediyor. Gelen oyuncu, gelecek 
oyuncu, katılacak oyuncuların uyumu, 
oyunu anlaması dolayısıyla bizim ilk 
yarıda ilk bölümümüz gayet zor geçecek 
gözüküyor. Oyun olarak bir problemimiz 
yok. Planlar olarak, organizasyon olarak 
problemimiz olduğunu düşünmüyorum. 
Oyuncularımı tebrik ediyorum ve gayet 
iyi oynadılar. Kesinlikle hak eden taraf 
bizdik. Onlar da yeni bir takım. Bana göre 
gayet iyilerdi. Maçta 90 dakika boyunca 
her iki takımı bir puanı paylaşmış oldu 
ama iki puanı kaçıran Alanyaspor oldu. 
Bunun için de üzgünüz. Önümüzde ligin 
iyi takımlarından, iyi futbol oynamaya 
çalışan takımlarından biriyle deplasmanda 
oynayacağız. Zor bir maç olacak, şimdi 
ona hazırlanmak için dinleneceğiz” dedi. 
n İHA

ESKİŞEHİR Central Court organizasyo-
nunda Odunpazarı Belediyesi ve Eskişe-
hir Organize Sanayi Bölgesi'nin (EOSB) 
destekleriyle Bento Spor ev sahipliğinde 
düzenlenen Tenis Turnuvası lansman 
maçlarıyla başladı.   2024 Yaz Tenis 
Turnuvası, Bento Spor Kompleksi'nde 
lansman maçlarıyla başladı. Lansman 
maçlarında kadınlar kategorisinde finalde 
Pelin Ermiş'le karşılaşan Zeynep Sude 
Bağın şampiyon oldu. Erkekler finalini 
ise Rüstem Akbel ile karşılaşan Ertuğrul 
Aydın kazanarak şampiyonluk elde etti. 
   

  4 AYRI KATEGORİDE YARIŞACAKLAR 
  Tenis sporunun tabana yayılması için 11 
yıldır etkinlikler düzenleyen ve 600 yakın 
katılımcısı ile düzenli aktiviteler yapan 
Eskişehir Central Court organizasyonunda 
düzenlenen turnuvada 200'ün üzerinde 
sporcu 4 ayrı kategoride grup ve eleme 
maçlarında yarışacak. 2 aya yakın sürmesi 
planlanan turnuvada tenis severler şam-
piyonluk için mücadele edecek. Eskişehir 
Organize Sanayi Bölgesi Yaşam Park içe-
risinde bulunan Bento Spor Kompleksi'n-
de düzenlenen turnuvaya 200'ün üzerinde 
tenis sporcusu katılacak. n İHA

Kesinlikle hak 
eden taraf bizdik

Yaz tenis 
turnuvası 
lansman 
maçlarıyla 
başladı

ANTALYASPOR'UN MILLI 
voleybolcusu Su, Balkan ikincisi

ANTALYASPOR’DA 
yumruk tartışması

Antalyaspor-Göztepe maçında bir taraftarın çıkan kavgada yumruklanarak dövülme-
si tepki çekmeye devam ediyor. 07 Gençlik Antalyaspor Taraftarlar Derneği tarafından 
yapılan açıklamada, “Bu çirkin olay karşısında taraftarımızın sonuna kadar arkasında 
olduğumuzu belirtmek isteriz. Bu kişiler, Antalyaspor camiasına zarar veren bir tutum 
sergilemiştir ve kulübümüzün gereken cezayı vermesi tek arzumuzdur” denildi

BU KİŞİLER, ANTALYASPOR CAMİASINA 
ZARAR VEREN BİR TUTUM SERGİLEMİŞTİR
Yaşanılanlara bir tepki de 07 Gençlik Antalyaspor 
Taraftarlar Derneği’nden geldi. Derneğin X 
hesabından yapılan açıklamada, “Bir yöneticinin 
locasında arkadaşlarının başka bir takımın maçını 
izlerken ve bunu fark eden taraftarlarımızın tepkisi 
üzerine küfür edip, ardından korumalarıyla taraf-
tarlarımıza saldıranlara dair görüntüler tarafımıza 
ulaşmıştır. 07 Gençlik Antalyaspor Taraftarlar 
Derneği olarak, bu çirkin olay karşısında taraf-
tarımızın sonuna kadar arkasında olduğumuzu 
belirtmek isteriz. Bu kişiler, Antalyaspor camiası-
na zarar veren bir tutum sergilemiştir ve kulübü-
müzün gereken cezayı vermesi tek arzumuzdur. 
Bu konuda gerekli adımların atılacağından eminiz 
ve taraftarlarımıza bu süreçte her türlü desteği 
vereceğimize söz veriyoruz. Antalyaspor’a gönül 
vermiş herkes, bu tür davranışların kabul edilemez 
olduğunu ve bu olayın takipçisi olacağımızı bil-
melidir!07 gençlik her zaman her yerde bu takımın 
ve taraftarın menfaatini korumaya devam edecek-
tir” ifadeleri kullanıldı. 

TEK BAŞINA BEŞ KİŞİDEN DAYAK YİYEN 
TARAFTARIMIZDA YALNIZ DEĞİLDİR
Konuyla ilgili bir açıklamada Delphin Otelleri sahibi Turizmci 
Tolga Cömertoğlu’ndan geldi. Cömertoğlu, “Her zaman yönetim 
ve taraftar arasında köprü oldum, olmaya da devam edeceğim. Her 
iki taraf benim üstümden geçsinler ama birbirinin üstüne çıkma-
sınlar. Lakin son seçimde kürsüden bir cümle etmiştim kimse 
unutmasın. Semt bizim dükkân kiralık. 
Yönetimle dost olsak dahi taraftardır bu kulübün gerçek sahibi 
bunu ezdirmeyiz. Birçok arkadaşımız kapalı tribünde gerçek taraf-
tarları temsil eder. Benden on kat daha sağlam taraftarlardır.Sinan 
Boztepe başkan bizzat ilgilenmiş, yardımcı olmuş gereğini yapa-
cağım demiş eyvallah sağ olsun inanıyoruz. Ama başkan raconda 
bir söz vardır toplum içinde yapılan hatanın özelden özrü kabul 
olmaz. O yöneticiye söyleyin yanında tehditler savuran arkadaş-
larıyla tribüne inmek ne tür bir kabadayılıktır ve hukuken hangi 
akredite ile inmişler? Tek başına beş kişiden dayak yiyen tarafta-
rımızda yalnız değildir! Düştüğümüz hale bak adamcağız esnafım 
beni işimden ederler diye ismimi söylemeyin diyor. Kimse yoksa 
ben varım ve benim hak için deliliğim onun binlercesine bedeldir 
bilen bilir. Biz birlik olsunkaos olmasın diye susup sineye gem 
çekiyoruz hataları çoğu zaman bu şımarıklık, kabadayılık nedir?” 
sözlerine yer verdi. 

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN
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Kepez Belediyesi’nin, Kültür 
Festivali kapsamında dü-
zenlediği geleneksel sünnet 
şöleni, büyük bir coşkuyla 

gerçekleşti. Dokuma Park’ı doldu-
ran binlerce Antalyalı, 600 çocuğun 
sünnet heyecanına ortak oldu. Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
şölene katılarak çocukların ve ailele-
rin mutluluğunu paylaştı. 
Kepez Belediyesi, sünnet ettireceği 
600 çocuk ve aileleri için Doku-
ma Park’ta şölen düzenledi. Kepez 
Kültür Festivali kapsamında düzen-
lenen Sünnet Şöleni, renkli etkinlik-
lerle ve şarkıcı Mehmet Koparan’ın 
şarkılarıyla şenlendi. Kepez Sünnet 
Şölenine katılan Antalyalılar, unuta-
mayacakları eğlenceli bir gün yaşadı. 
Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz, şölene katılarak çocukla-
rın ve ailelerin sevincine ortak oldu.  
Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasının ardında açılış konuşma-
sı için sahneye çıkan Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz, dikkatini 
çeken bir konu olduğunu ifade ede-
rek; “Çocuklar, İstiklal Marşımızı o 
kadar güzel okudunuz ki, çok duy-

gulandım” diyerek milli marşımızı 
güçlü bir şekilde okuyan çocukları 
alkışladı. Tüm çocukları gözlerinden 
öptüğünü belirten Başkan Kocagöz, 
“Kepez’de her çocuk birbirinin kar-
deşidir. Hepimiz büyük bir aileyiz. 
Hepimiz Kepez ailesiyiz” dedi. 

KOCAGÖZ, MUTLULUĞUNU 
DİLE GETİRDİ 
Başkan Kocagöz, çocuklar için çocuk 
sinemaları, çocuk tiyatroları, çocuk 
atölyeleri, bilim şovları ile dopdolu 
bir yaz programı hazırladıklarını 
söyledi. Sünnet Şölenini, ilk kez 

2005 yılında Kepez Belediye Başkan 
yardımcılığı döneminde başlattıkları-
nı, bugün ise belediye başkanı olarak, 
yıllardır süregelen geleneği devam 
ettirmenin mutluluğunu yaşadığını 
dile getirdi. Başkan Kocagöz, “Cum-
huriyetimizin kurucusu Ulu Önder 
Mustafa Kemal Atatürk’ün bize ema-
net ettiği Türkiye Cumhuriyeti’nde, 
çocuklarımızın sağlıklı, bilinçli ve 
mutlu bireyler olarak yetişmesi için 
her zaman çalışacağız. Çalışmaya de-
vam edeceğiz. Çünkü, çocuklarımız 
bizim geleceğimizdir. Çocuklarımızı 
geleceğe en iyi şekilde hazırlamak ve 
onlara mutlu bir gelecek sunmak için 
var gücümüzle çalışacağız” dedi.
KEPEZ’DE YAŞAMAKTAN ÖVÜNÇ 
DUYACAKSINIZ
 “Sizler bana güvendiniz, zor zaman-
larımda destek oldunuz” diyerek, 
sözlerini sürdüren Başkan Kocagöz, 
“Ben de sizlere güveniyorum, inanı-
yorum. Bu yolu birlikte, el ele, omuz 
omuza, sevgiyle, kardeşlikle yürüme-
ye devam edeceğiz. Kepezli hemşeh-
rilerim, Kepez de yaşamaktan övünç 
duyacaksınız. Onun için Kepez’de 

dönüşümü başlattık“ diye konuştu. 
BAŞKANDAN ÇOCUKLARA LUNAPARK 
BİLETİ
Bu yıl, şölen kapsamında 600 ço-
cuğun sünnet edileceğini belirten 
Başkan Kocagöz, sünnet işlemlerinin 
Kepez Belediyesi Sağlık Merke-
zi’nde, uzman cerrahlar eşliğinde, 
çocukların sağlığı ve güvenliği ön 
planda tutularak yapılacağını vurgu-
ladı. Kepez’in çocuklarının nezdinde 
bütün dünya çocuklarına sevgi ve ba-
rış dileklerini ileten Başkan Kocagöz, 
şölene katılan çocuklara da Lunapark 
bileti hediye ederek, “Çocuklar doya 
doya eğlenin” dedi. 
Başka Kocagöz’ün konuşmasının 
ardından, şarkıcı Mehmet Koparan  
sahne aldı. Mehmet Koparan, Anado-
lu’nun bağrından kopan birbirinden 
güzel şarkılarla, Antalyalıları coş-
turdu.  Sünnet Şölenine, CHP Kepez 
İlçe Başkanı Gökhan Ölmez, il ve 
ilçe örgütleri, meclis üyeleri, mahalle 
muhtarları, tiyatro ve sinema sanatçı-
sı Gürkan Uygun ve binlerce Antal-
yalı katıldı. 
n Bülten / Kepez Belediyesi 

Kepez Belediyesi’nin, Kültür Festivali kapsamında düzenlediği geleneksel sün-
net şöleni, büyük bir coşkuyla gerçekleşti. Dokuma Park’ı dolduran binlerce 
Antalyalı, 600 çocuğun sünnet heyecanına ortak oldu. Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, şölene katılarak çocukların ve ailelerin mutluluğunu paylaştı.

SERIK’TE 31 Mart Mahalli 
İdareler Genel Seçimlerinde 
üçüncü dönemine seçilen Etler 
Mahallesi Muhtarı Adil Şim-
şek, yaklaşık 5 yıl önce hem 
kendi ailesi hem de bölge hal-
kından topladığı antika eşyala-
rı ikameti olarak da kullandığı 
muhtarlığın bir bölümünde 
oluşturduğu alanda sergileme-
ye başladı. İlçe merkezine 25 
kilometre uzaklıktaki mahal-
leye gelen ziyaretçilerin yanı 
sıra yeni nesle geçmiş kültürü 
tanıtmaya ve tarihi yaşatmaya 

çalıştığını söyleyen Şimşek, 
hiçbir ticari amaç gütme-
den bu işi severek yaptığını 
anlattı. Muhtar Adil Şimşek, 
“Bu eşyalar çok değerli, hepsi 
antika oldu artık. Bunları 
bilmeyenler bilsin, görsün. 
Bunların ne olduğunu bilenler 
çok duygulanıyor. Bunların 
hepsinin kendine göre ayrı 
ayrı değerleri var. Bunların 
bir kısmı benim dedemden ve 
ninemden kalma. Eşimiz dos-
tumuz da eski şeyleri kullan-
madıkları için burada bir araya 

toparladık ve sunduk. Yeni 
nesil herkes geliyor, soruyor, 
öğreniyor, duygulanıyor” dedi.
HEPSİNİN AYRI ÖZELLİĞİ VAR 
Eşyalar içerisinde en önemli 
olanlardan birinin kefeli terazi 
olduğunu aktaran Muhtar 
Adil Şimşek, “Dirhem olma-
dığından 1-2 kilo ayarlamalı 
çekiliyor. Hepsinin ayrı ayrı 
kullanım özellikleri var. Yeni 
nesilden soranlar oldu mu 
anlatıyoruz bunların neler 
olduğunu. Ben burada hem 
muhtarlık yapıyorum hem de 
kültürümüzü tanıtmaya, tarihi-

mizi yaşatmaya çalışıyorum. 
Keçinin işkembesinden yapı-
lan en az 150 yıllık obusumuz 
var. 150 yıldır duruyor. ‘İdare’ 
isimli lambamız var. Lamba 
yokken bunu kullanıyorduk. 
Ben ilk okula giderken bunun 
ışığında ders çalıştığımızı 
biliyorum. Kömürlü ütümüz 
var. İçine kömür koyuyorsun. 
Kömürle ısıtıp ütü yapıyorsun. 
Doldurmalı tüfeğimiz var. 
En az 250 yıllık. Tilki sansar 
tuzağımız var. Eskiden sansar 
derileri çok kıymetliydi. De-
delerimiz bu kapanla çok av 
yaptı” diye konuştu. n DHA

Antika eşyaları muhtarlıkta sergiliyor
Serik ilçesi Etler Mahalle Muhtarı Adil Şimşek, geçmiş kültürünü gelecek nesle aktarmak ve 
bölgeyi ziyarete gelenlere göstermek amacıyla topladığı antika eşyaları muhtarlıkta sergiliyor

ANTALYA’DA Muratpaşa 
Belediyesi’nin halkla iliş-
kiler ve yönetişim sistemi 
Turunç Masa, geçen yıl 
temmuz ayında yüzde 80,95 
olan memnuniyet oranını 
bu yılın aynı itibariyle yüz-
de 93,60’a taşıdı.
Muratpaşa Belediyesi, halk-
la ilişkiler, yönetişim ve ile-
tişim projesi olarak Turunç 
Masa’yı Kasım 2014’te 
uygulamaya aldı. Çağrı 
merkezi, gezici ekipler, 
sosyal medya, web ve basın 
birimleriyle kuruluşundan 
bu yana ilçe sakinlerinin 
istek, öneri ve şikâyetlerini 
çözüme kavuşturan Turunç 
Masa’ya, temmuzda gelen 
başvuru sayısı 15 bin 210 
oldu.
Başvuruların yüzde 82,88’i 
çağrı merkezi üzerinden alı-

nırken, yüzde 12,33’ü web, 
mail ve sosyal medya üze-
rinden gerçekleşti. Temmuz 
ayında 2 bin 881 başvuru 
ile en yoğun talep Temizlik 
İşleri Müdürlüğü tarafından 
işleme alındı. Ardından 950 
başvuru ile İklim Değişikli-
ği ve Sıfır Atık Müdürlüğü 
işyerinden ambalaj atık-
larının toplanması konulu 
talepler değerlendirildi.
Tüm başvuruların profesyo-
nel ekiplerce titizlikle de-
ğerlendirilerek, çözüm süre-
cinin takip edildiği sisteme 
en çok başvuru Güzeloba 
Mahallesi’nden geldi. 1390 
başvurunun kayda alındığı 
Güzeloba Mahallesi’ni, 705 
başvuru ile Çağlayan Ma-
hallesi takip etti.  n Bülten 
/ Muratpaşa Belediyesi

Memnuniyet rekoru

Kepez’de sünnet
şöleni coşkusu

 TRIPADVISOR’IN içerik stüdyosu Wanderlab tarafından 
hazırlanan “The Wanderer”, dünyanın dört bir yanından 
seçilmiş gezginleri, uluslararası destinasyonları keş-
federken izleyen uzun biçimli bir belgesel serisi olarak 
dikkat çekiyor. Serinin yeni sezon açılış bölümü olan 
“Türkiye: WarmRegards from Antalya”, Ingiliz seyahat ve 
TV sunucusu AlexOuthwaite ile Amerikalı gazeteci-seya-
hat yazarı TabithaLipkin’in gözünden Antalya’yı keşfetme 
fırsatı sunuyor. Filmde, nelerle karşılaşacakları hakkında 
çok az bilgiye sahip olan iki gezgin, doğa sporlarından 
gece müzeciliğine, gastronomiden kültür-sanat etkinlik-
lerine uzanan geniş bir yelpazede, şehrin ziyaretçilerine 
sunduğu pek çok farklı aktiviteyi deneyimliyor. 
SEYIRCI, ANTALYA’YI YAKINDAN TANIYACAK 
  Çekimleri Haziran ayında, Antalya’nın Manavgat, Side, 
Aspendos, Kaleiçi, Konyaaltı, Kemer, Kumluca ve Kaş gibi 

Antalya’nın eşsiz güzellikleri 
önemli turizm destinasyonlarında 
gerçekleştirilen “TheWan-
derer-Warm Regards from 
Antalya”, yalnızca bir bel-
gesel değil, aynı zamanda 
kapsamlı bir seyahat 
rehberi niteliği taşıyor. 
Alex ve Tabitha’nın ye-
rel halkla etkileşimleri, 
uzman ve akademis-
yenlerle söyleşileri ve 
şehrin gizli köşelerini 
keşifleri, seyircilere 
Antalya’yı yakından 
tanıma imkanı sunuyor. 

WANDERLAB VE TGA 
ORTAKLIĞI 
  Tripadvisor’un yeni içerik 
stüdyosu Wanderlab tarafından 
geliştirilen “The Wanderer”, uluslararası 
destinasyonları keşfeden ve farklı bakış 
açıları sunan uzun biçimli seyahat rehberleri 
oluşturuyor. Projenin Türkiye ayağı, Kültür ve 
Turizm Bakanlığının bağlı kuruluşu Türkiye 
Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajansı’nın (TGA) 
iş birliğinde hayata geçirildi. Daha önceki bö-
lümlerinde Istanbul, Izmir, Muğla-Bodrum ve 
Nevşehir-Kapadokya gibi destinasyonların da 
yer aldığı serinin ilk sezonu, dijital platformun 
kullanıcıları tarafından büyük ilgi gördü. 

  LONDRA’DA ANTALYA RÜZGARI 
  Tripadvisor, 9-10 Ağustos tarihlerin-

de Londra’da düzenlediği “Antalya 
by the Thames” festivali kap-

samında, serinin yeni bölümü-
nün galasını kutladı. Filmin 
kahramanları Alex Outhwaite 
ve Tabitha Lipkin de sosyal 
medya hesaplarında Antal-
ya’da yaşadıkları deneyimler 
ve tanıtım etkinliğiyle ilgili 
paylaşımlar yaparak, projenin 
ve Antalya’nın uluslararası 

alanda tanıtımına önemli katkı 
sağladı. 

  BELGESEL, 5 FARKLI DILDE 
IZLEYICIYLE BULUŞUYOR 

  Antalya’nın doğal güzellikleri ve 
zengin kültürel mirasının, yeni desti-

nasyonlar keşfetmeyi seven iki gezginin 
gözünden ve onların heyecan dolu deneyimle-
riyle tanıtıldığı “TheWanderer-Warm Regards 
from Antalya”, Ingilizcenin yanı sıra Almanca, 
Ispanyolca, Fransızca, Italyanca ve Portekiz-
ce olmak üzere 5 dilde altyazı seçeneğiyle, 
127 ülkeden dijital platform kullanıcılarının 
beğenisine sunuluyor. Bu sayede, Antalya’nın 
doğal güzellikleri ve zengin kültürel mirası, 
dünyanın dört bir yanındaki insanlara ulaşa-
rak, şehrin uluslararası alandaki çekiciliğini 
artırıyor. n IHA


